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Styrelsen och central verksamhet 
Ordförande: Lars Martinsson 
Styrelseledamöter: Lena Norrman (vice ordförande), Marcus Remmerfors, Astrid Landgren Patterson, 
Karin Åmossa, Richard Tegnér, Robin Magnusson.  
Adjungerad: Dag Johansson, Generalsekreterare 
 
Efter två år där verksamheten starkt präglades av pandemin påverkades även inledningen av 2022 av 
coronaviruset. Under våren avtog dock restriktioner steg för steg och verksamheten kunde återgå till 
att planeras och genomföras med full kraft igen, även om vissa delar behövde anpassas beroende på 
var i världen vi befunnit oss. Efter två år med helt digitala förbundsmöten genomfördes 2022 års 
upplaga, för första gången, som en hybridvariant efter önskemål från distrikten. Mötet flöt på och 
det fungerade bra att några av ombuden deltog digitalt. Även om det fysiska mötet har saknats i 
många delar har de digitala mötesformerna som utvecklats under pandemin gett nya lärdomar och 
insikter och i flera avseenden är de här för att stanna.  
 
Styrelsen har haft 14 protokollförda möten inklusive det konstituerande mötet. I november hölls en 
uppskattad och givande styrelse- och kanslihelg i Nyköping där styrelsen och kanslipersonalen för 
första gången samlat fick chans att träffa varandra fysiskt och jobba med ett antal framtidsfrågor. 
 
Under året har styrelsen jobbat med flertalet olika delar i verksamheten. Utöver återkommande 
punkter som ekonomi- och verksamhetsuppföljning har fortsatt arbete med det visions- och 
värdegrundsarbete som startade upp under 2021 slutförts och en plan för lansering och 
implementering under 2023 bestämts. Styrelserepresentanter har närvarat vid olika aktiviteter under 
året, t.ex. konvent- och förbundsmöteshelgen i mars, delar av tävlingssäsongen och kanotförbundets 
ledarläger. 
 

Ekonomi  
Budgetarbetet inför 2022 skedde till vissa delar i osäkerhet då ett skiljenämndsförfarande efter 
beslut under Riksidrottsmötet 2021 var tvunget att bli klart innan bidragen från Riksidrottsförbundet 
(RF) kunde fastslås och kommuniceras. Styrelsen budgeterade utifrån ett ”värsta tänkbara utfall”. När 
processen väl var genomförd och bidragen fastslogs konstaterades positiva besked och bidragen från 
RF översteg budgeten. Det bidrog till ett större ekonomiskt handlingsutrymme och även att den 
uppföljningsmall som används innehåller flera större avvikelser jämfört med ursprunglig budget där 
flera verksamhetsområden haft betydande överdrag medan andra har genererat ett större plus 
jämfört med budget. 
  
Relativt tidigt under året blev styrelsen uppmärksammade på fördyrningar inom delar av 
verksamheten. Bl.a. ett covidutbrott i samband med vårlägerverksamhet för sprintlandslaget samt 
kraftigt ökade flygkostnader till Nordamerika där två mästerskap hölls under året (World Games för 
maraton samt VM i sprint) bidrog till högre kostnader än budgeterat. Dessa merkostnader, 
tillsammans med högre kostnader för inköp av kläder som följd av ny leverantör och därmed större 
nyinköp än normalt, utebliven intäkt från sportalliansen samt extrakostnad för EU-moms som inte 
betalades under fjolåret, bidrar till årets minusresultat. Även en större reparation av den minibuss 
förbundet äger och som används på kanotgymnasiet bidrog till högre kostnader än budgeterat. 
  
Liksom de senaste åren har ett antal större periodiseringar genomförts till 2023 för specifika bidrag 
med flerårig dispositionsrätt, bland annat delar av de återstartsstöd som har tilldelats via RF i olika 
omgångar. Dessa stöd innebär ett välkommet bidrag för att jobba med återstartsinsatser efter 
pandemin både på förenings- och förbundsnivå. 
  



4 
 

Samarbetet med våra centralorganisationer RF, Svenskt Friluftsliv och Sveriges Olympiska Kommitté 
har en avgörande betydelse ekonomiskt och ger goda möjligheter att bedriva och utveckla 
verksamhet. Extra glädjande inför 2022 var det ökade anslaget från Svenskt Friluftsliv som innebar en 
närmast fördubbling av bidraget till kanotförbundet. Något som bidrog till möjligheten med 
ytterligare ett par anställda och nya möjligheter vi tidigare inte haft. 
 
Även under 2022 har Eva Lindmark varit adjungerad kassör med ansvar för delar av den praktiska 
ekonomihanteringen, ett mycket värdefullt engagemang. 
 

Mål 1-2 år 

Beskrivning av målen Utfall 2022 

Marknad & Sponsring 

• SKF ska säkerställa att 
Marknadskommittén etableras fullt ut och 
jobbar i linje med de målsättningar som 
beskrivs under kommitténs 
verksamhetsplan. 

Ingen formell marknadskommitté har etablerats 
men under året har ett antal initiativ tagits inom 
området. SWE Sprint Kayak Invitational bör 
nämnas i sammanhanget där förbundet 
tillsammans med Tom Forsberg arrangerade ett 
partnerevent i Malmköping dit de bästa 
sprintkanotisterna bjöds in för att utmana varandra 
och visa upp sporten via ett unikt upplägg. Eventet 
blev mycket lyckat och bevisade att det finns ett 
intresse och att vi kan genomföra häftiga event.  

Organisation & Ledning 

• Genomföra en översyn och utveckling av 
förbundets organisation i allmänhet och 
stöd till, och styrning av, 
kommittéer/verksamhetsområden i 
synnerhet. 

• Säkerställa fungerande kommittéer för 
samtliga av våra 
grenar/verksamhetsområden. 

• Etablera ett ”digitalt kontor” för 
verksamheten på central nivå. 

• Vara delaktig i, och lära känna, 
verksamheten. 

Under hösten utsågs en arbetsgrupp inom 
styrelsen med uppdrag att förtydliga förbundets 
organisation och arbetssätt. Gruppen kommer att 
fortsätta sitt arbete under 2023. 

Flera av våra kommittéer är fungerar väl och har 
stöd via förbundets centrala arbete. För vissa 
kommittéer behöver fortsatt ett arbete göras för 
att etablera välfungerande arbete. 

Verksamheten jobbar digitalt i stor utsträckning. 
Ett stort arbete som involverat stora delar av 
verksamheten har utgjorts av att lansera en helt ny 
hemsida som gick igång i mitten av december. 

Internationellt arbete 

• Upprätthålla och utveckla det 
internationella samarbetet. 

• Fortsatt representation i internationella 
kommittéer. 

Inför ECA-kongressen 2023 nominerade Eva 
Lindmark till en plats i styrelsen. 
 
Aktivt samarbete med våra nordiska grannar. Ett 
nytt initiativ togs under slutet av året där en 
handfull nätverk startades upp som engagerar 
kanslipersonalen som ingår i de olika nätverken. 

Finansiering – bidrag & projekt 

• Säkerställa att SKF erhåller berättigade 
bidrag samt söker finansiering för projekt 
som ligger i linje med vår verksamhet. 

Ett stort arbete har lagts ner för att säkerställa 
bidrag och söka projekt. 

Idrottens strategiarbete 

• Fortsatt arbete med Strategi 2025 i syfte 
att SKF:s verksamhet ska bidra till att nå 
Svensk idrotts gemensamma mål.   

Strategi 2025 är närvarande i stora delar av 

förbundets arbete och ligger bl.a. till grund för att 

erhålla bidrag från RF. 
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Administration 

• Skapa ett fungerande register för samtliga 
utmärkelser, vandringspriser etc. som 
förbundet ansvarar för samt en 
fungerande databas för att samla resultat 
från sanktionerade tävlingar. 

Under slutet av 2022 togs initiativ för att påbörja 
ett arbete för att sortera in förbundets olika 
utmärkelser i uppdaterade register.  

Styr- och policydokument 

• Se över förbundets styr- och 
policydokument. Ta fram förslag för ev. 
revidering samt framställning av nya. 

Styrelsen har slutfört det arbete som startades upp 
under 2021 med att omarbeta förbundets vision 
och värdegrund. 

I samband med att den nya hemsidan lanserades i 
slutet av året inleddes även ett arbete med att se 
över olika policydokument i takt med att 
hemsidans innehåll uppdateras. 

Mål 3-4 år 
Beskrivning av målen Utfall 2022 

Internationellt arbete 

• Ansökan om att genomföra en 
internationell tävling i någon våra 
tävlingsgrenar. 

• Svensk representation på styrelsenivå 
inom ICF eller ECA  

  

Under 2022 ansöktes och beviljades en 
internationell tävling i SUP under 2023. Tävlingen 
kommer att arrangeras av Falkenberg Stand Up 
Paddle Club i samband med deras Skrea Strand-
tävling som arrangerats med bravur under ett par 
års tid. Därutöver har dialog förts och 
intresseanmälan lämnats in gällande EM i Surfski. 

Nominering av en svensk representant (Eva 
Lindmark) inför ECAs kongress 2023. 

 

Internationellt 
Efter två säsongen med stor påverkan av pandemin innebar 2022 års internationella verksamheten 
en välkommen tillbakagång. Samtliga planerade internationella aktiviteter kunde genomföras.  
 
Eva Lindmark representerade Sverige på ICFs kongress i Thailand i november. Våra olika 
internationella representanter (Eva Lindmark i ICFs Kanotpolokommitté, Stefan Gustafsson i ICFs 
Maratonkommitté samt Robin Magnusson inom IDBF) har varit uppskattade representanter inom 
deras respektive område. Alla tre är engagerade och har deltagit vid flertalet aktiviteter och haft 
uppdrag knutna till olika internationella tävlingar. 
 

Det nordiska samarbetet har fortsatt att bedrivas digitalt. Under året togs ett initiativ i samband med 
ett nordiskt GS-möte om att starta upp tre olika nordiska nätverk där fler anställda i de olika 
ländernas förbund involverades. Utbildning, Säkerhet samt Ungdoms- och Klubbutveckling utgör 
teman för de olika nätverken och de inledande mötena visar att det finns en goda anledningar till 
fortsatt utbyte och samverkan.  
 

Internationell representation 
Kanotförbundet har fortsatt haft internationell representation. 
Internationella Kanotförbundet (ICF) 

• Eva Lindmark, ICF Canoe Polo Committe 

• Stefan Gustafsson, ICF Canoe Marathon Committe 
Internationella Drakbåtsförbundet (IDBF) 

• Robin Magnusson, IDBF Competition and Technical Commission 
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Internationella mästerskapsmedaljer, seniorer 
2022 blev ett svenskt succéår på de internationella tävlingsbanorna. De svenska landslagen paddlade 
hem inte mindre än 19 internationella mästerskapsmedaljer i fem olika grenar! 
 

Maraton-VM, Portugal 

• Melina Andersson: GULD, K1 Shorttrack 

• Melina Andersson: SILVER, K1 26 km 

• Melina Andersson & Johanna Johansson: BRONS, K2 26 km 

• Melina Andersson: GULD (U23), K1 26 km 
Sprint-VM, Kanada 

• Jocke Lindberg: GULD, K1 5000 m 

• Petter Menning: SILVER, K1 200 m 
Maraton-EM, Danmark 

• Melina Andersson & Johanna Johansson: GULD, K2 26 km 
Sprint-EM, Tyskland 

• Petter Menning: BRONS, K1 200 m 
Surfski-EM, Italien 

• Emma Levemyr, BRONS, SS1 
Drakbåts-EM, Spanien 

• Mix 10-manna, 200 m: GULD 

• Mix 10-manna, 200 m, U24: SILVER 

• Mix 20-manna, 2000 m: BRONS 

• Mix 20-manna, 500 m: BRONS 

• Mix 10-manna, 500 m, U24: BRONS 
SUP-VM, Polen 

• Lagtävling, totalt: BRONS 
Sprint U23-VM 

• Eric Hedin & Erik Andersson: SILVER, K2 1000 m 

• Melina Andersson: SILVER, K1 5000 m 
Sprint U23-EM 

• Melina Andersson: SILVER, K1 500 m 

• Dennis Kernen: BRONS, K1 500 m 
 

Ansvar kommittéer/verksamheter 
Kommitté Ansvarig på kansliet Kommittéordförande 

Slätvattenkommittén Elit Dag Johansson Jörgen Westerlind (klev av 
under slutet av 2022) 

Slätvattenkommittén Bredd Johan Nilsson  Magnus Mattsson-Mårn 

Kanotslalomkommittén Elit Dag Johansson Kent-Åke Lundberg 

Kanotslalomkommittén Bredd Dag Johansson Kent-Åke Lundberg  

Forspaddlingskommittén Dag Johansson Jimmy Melin 

Kanotpolokommittén Elit Dag Johansson Eva Lindmark 

Kanotpolokommittén Bredd Johan Nilsson - 

Kanotseglingskommittén Johan Nilsson Kalle Jonasson 

Drakbåtskommittén  Dag Johansson Elin Thulin 

Surfskikommittén Johan Nilsson Emma Levemyr 

SUP-kommittén Danny Hallmén/Dag Johansson - 

Mångfaldskommittén Danny Hallmén Mats-Erik Bjerkefors 

Utbildningskommittén Katinka Ingves Anders Danielsson 
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Marknadskommittén  Dag Johansson - 

Friluftspaddling/Rekreation Katinka Ingves/Åsa 
Andersson/Helene Ripa/Dag 
Johansson 

- 

Disciplinnämnden Dag Johansson Helén Lindblad Jonsson  

Utrustning  Anders Karlsson (slätvatten)  - 
 

Nyckeltal     
2022 2021 2020 2019 2018 2017 2016 2015 2014 2013 2012 

Anslutna 
föreningar 

123 123 125 127 130 129 125 123 120 117 118 

Antal medlemmar 24 354 24 288 20 654 20 862 20 545 20 077 18 450 17 142 16 040 15 280 13 928 

Licenser 
Män/Kvinnor 

576 
353/223 

812 
534/278 

391 
259/132 

605 
398/207 

601 
393/208 

578 
383/195 

567 
382/185 

646 
450/196 

i.u. 
605 

455/150 
620 

463/157 

Anslutna 
Kanotcentraler 

87 99 99 90 73 86 86 96 104 97 122 

Antal LOK-klubbar 56* 63 62 66 69 73 69 67 64 61 58 

LOK delt.tillf.  
(7-20 år) 

27 450 60 096 60 559 71 604 73 126 73 113 73 419 65 429 69 822 70 362 75 446 

LOK delt.tillf. 
(7-25 år) 

30 802* 66 479 70 386 79 339 80 493 82 953 78 995 72 021 77 061   

Utb.timmar SISU 
Idrottsutbildarna 

3 115 3 101 2 878 3 062 3 063 3 411 4 009 4 314 3 547 3 913 3 641 

Unika besökare 
kanot.com 

59 000 57 000 53 000 57 278 49 891       

Unika besökare 
kanotguiden.com 

i.u. 44 000 57 000 47 036 41 758       

*avser endast VT 2022. 
 

Anställningar 
Under 2022 har ett antal nyanställningar genomförts och förbundets organisation har stärkts i flera 
avseenden.  
 

Kansliet  

• Dag Johansson, 100 %: Generalsekreterare 

• Katinka Ingves, 100 %: Friluftsliv & Rekreation 

• Johan Nilsson, 100 %: Föreningskonsulent 

• Åsa Andersson, 100 %: Friluftsliv & Rekreation (från 1/4) 

• Helene Ripa, 100 %: Kommunikatör (från 1/6) 

• Danny Hallmén, 100 %: Projektledare (från 20/7) 
Elitverksamheten 

• Åsa Eklund, High Performance Manager Slätvatten: 100 % 

• David Rytter Larsen, Förbundstränare Sprint: 100 % 

• Susanne Gunnarsson, Förbundstränare Sprint 75 % (från 1/9) 

• Per-Erik Rönnestrand, Förbundskapten Sprint & Para: 50 % 

• Anders Karlsson, Team Manager Slätvatten: 50 % 

• Peter Orban, Förbundstränare Sprint: 50 %  

• Sofia Paldanius, Förbundstränare Sprint: 30 % (t.o.m. 30/6) 

• Nenad Martinis, Förbundskapten Kanotslalom (ej anställd av SKF men fakturerar ett arvode 
motsvarande ca 40 %) 

Kanotgymnasiet 

• Raimo Vähäsaari, 75 %: Husfar (t.o.m. 15/4) 
Nedskrivet av: Dag Johansson 
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Utbildningskommittén 
Kommittéledamöter: Jonas Forsmark, Jimmy Melin, Nenad Martinis, Linus Ahlin-Hamberg, Anders 
Danielsson, Katinka Ingves och Johan Nilsson.  
 
Utbildningskommitténs syfte är att tillhandahålla utbildningsmöjligheter av hög kvalitet för alla 
medlemmar och verka för god kunskapsutveckling inom paddling i Sverige.   
 
Övergripande målsättningar  

1. Vi arbetar med en utbildningsstruktur som är gemensam för och täcker hela SKF:s 
verksamhet.  

2. Det finns resurser (material, utbildare, finansiering) och kompetens att genomföra alla delar i 
utbildningsstrukturen.  

3. Det sker en kontinuerlig och strategisk utveckling av våra utbildningar.  
4. Vi erbjuder årligen ett komplett utbildningsprogram i förhållande till utbildningsstrukturen, 

som är planerade och organiserade. 
5. Vi har ett flöde av deltagare i våra utbildningar, vilket innebär att alla föreningar 

årligen utbildar och utvecklar ledare.    
6. Utbildningsinsatser utvärderas i linje med målsättningarna. 

  
  
Kommitténs arbete  

• Strategiskt arbete med långsiktiga och kortsiktiga målsättningar och uppföljning.  
• Kommunikation; internt med styrelse, kommittéer, anställda, föreningar och distrikt. Externt 

med RF-SISU, andra organisationer och andra nationers kanotförbund.  
 

Mål 2022  
Strategiskt arbete: Utbildningsstruktur, utvärdering och utveckling av utbildningar (ledare, tränare, 

instruktörer).  

Mål  Beskrivning av målen Planerade aktiviteter  Utfall 

3 Fortsatt arbete med att 
integrera den senaste 
kunskapen i SKF:s alla 
utbildningar inom 
utbildningsstrukturen. Särskilt 
fokus på IDEAS, 
Teknikpyramiden och 
nyproducerade filmer.  

Gå igenom handledningar och 
utbildningsdokument. 
 
 
 

Påbörjat av Jonas och Jimmy 
men implementering i delar är 
inte helt genomfört. 
Filmer är till viss del inspelade 
men inte redigerade. 
 

1,3, 
4 

Instruktörer som har erfarenhet 
av Lekande Kanot samarbetar 
med SUP- paddlare.  

Lekande kanot SUP kommer 
att genomföras. 

Lekande kanot SUP är 
genomförd. 

3 
 

Ta fram innehåll och upplägg för 
utbildning för föräldrar; 
”Kanotidrotten för föräldrar”.  

Förbereda föräldrautbildning, 
material, innehåll, upplägg, för 
att senare digitalisera den. 
 

Inte påbörjat 2022.  

3 Ett uppdaterat 
kunskapsmaterial för att kunna 
arrangera tävlingar.  
 

Sammanställa befintligt 
material, initiera och stötta 
aktuella kommittéer och ta 
fram kompletterande, 
grenspecifikt underlag. 

 Inte påbörjat 2022. 
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3 Personer med relevanta och 
tillräckliga kunskaper 
förvärvade utanför SKFs 
utbildningar kan gå in i SKFs 
system efter validering.  

Validera kunskaper för 
personer som vill ta en 
ledarroll men inte har 
genomgått SKFs utbildningar. 
Ha beredskap att validera 
kunskap och konkretisera 
kompletteringar som kan 
behöva genomföras av 
personen. 

Genomfört, vi har ett 
fungerande system.  

1, 3 Genomföra en samlad 
utvärdering av årets 
utbildningsverksamhet både 
kvantitativt och kvalitativt. 
Utvärderingsblankett finns och 
ska användas i all 
kursverksamhet.  

Sammanställa utvärderingar, 
presentera dem på ett 
relevant och lättolkat sätt för 
olika målgrupper. 
Kvantitativ/kvalitativa 
aspekter ingår. 

Vi har en standardiserad 
blankett men den är inte helt 
implementerad i alla grenar. 
Behöver tas fram rutin för hur 
utvärderingsresultat 
kommuniceras.  

3 Verka för ökad säkerhet vid alla 
typer av paddling, i samarbete 
med SKFs säkerhetsgrupp. 

Information och stöd till 
klubbar och Godkända 
Kanotcentraler. 

Vi har erbjudit material i form 
av broschyrer, dekaler och 
filmer till KC och klubbar samt 
jobbat med säkerhetsaspekter 
för godkända KC.  
Etablerat kontakt med 
Transportstyrelsen och JRCC 
som tar emot 
olycksrapportering. Samarbetet 
med SSRS och 
Friluftsfrämjandet har 
utvecklats. 

1, 3 Materialet ”Medveten 
medmänniska” (MMM) 
lanseras. Alla utbildningar ska 
vara trygga och säkra för 
deltagarna.  

MMM ligger i 
utbildningsstrukturen och 
MMM finns tillgänglig på 
hemsidan (höst 2022) 

Materialet är helt klart lansering 
planeras 2023. Ej tillgängligt på 
hemsidan ännu. 

 
Kompetensförsörjning, kompetensutveckling och resurser  

2/3 Fortsätta genomföra Röda 
tråden inom slätvatten och se 
om konceptet kan testas i fler 
grenar. 

Planera och genomföra en 
kontinuerlig fortsättning. 

 Röda tråden fortsätter inom 
slätvattengrenarna men har inte 
startat inom övriga 
tävlingsgrenar. 

2/3 Stärka och fortbilda utbildare 
inom ramen för 
utbildningsgruppen. SKFs 
utbildarteam genomför 
utbildningar enligt 
utbildningsplan. Det genomförs 
en årlig träff där plan för 
kommande år planeras, kurser 
utvärderas och justeringar av 
material fastställs.  

Arrangera en träff för 
utbildare.  
Säkerställa att aktuella 
dokument finns samlade och 
tillgängliga samt att ett 
levande dokument för 
justeringar finns. 

 Genomfört och rullar på.  
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Paddelpasset 

1,2 Paddelpasset (PP) är en naturlig 
del av SKF:s hela verksamhet, 
känt internt och externt.  
 

Alltid informera om 
Paddelpasset i relevanta 
sammanhang, till föreningar, 
uthyrare och externa aktörer.  

Information genomförs 
kontinuerligt och är en naturlig 
del i vårt arbete. 

1,2 Examinatorer finns i hela landet 
inom flera grenar. Utbildning av 
ledare är en förutsättning för 
att kunna ta steget till 
examinator.  

Utbildningar genomförs för 
examinatorer på nivå 1-5 i 
enlighet med 
utbildningsprogrammet. 

24 examinatorer deltog på 
examinatorsträff och 
utbildningar av examinatorer 
genomfördes. 

2,3 Strategin för examination 
tydliggörs där vi får en bra 
balans mellan utbud av 
examinatorer kontra kontroll av 
kompetens och utfall av 
examinationerna.  
 
Tydliga handledningar. Kraven 
kan skilja mellan de olika 
nivåerna inom Paddelpasset.  
 

Vision, planering, syfte etc. 
formuleras. 
 
Handledningar färdigställs för 
alla nivåer.  
Handledningar uppdateras 
utifrån EPP, återkoppling från 
examinatorer och intern 
översyn. 
 
Säkerställer arbetsversioner 
och att uppdaterade 
handledningar är tillgängliga 
för examinatorer.  

Vi har påbörjat ett stort arbete 
men det är inte slutfört. 
Arbets- och uppdaterade 
handledningar finns tillgängliga 
för examinatorerna. 

2 Paddelpasset administreras 
enkelt och effektivt. Det är lätt 
att få information om vem som 
har vilken nivå.  

Ett nytt registreringssystem 
implementeras.  

 Vi har ett enkelt system som 
fungerar och är sökbart (för 
internt bruk). Behöriga 
examinatorer listas på 
hemsidan.  

5 Det är lätt att hitta information 
om Paddelpasset. 
Informationen inspirerar 
kanotister att utveckla 
personliga färdigheter. 

Uppdatera sidorna för 
Paddelpassets 
på www.kanot.com.  
 

Informationen har flyttats över 
till nya hemsidan, fortsatt behov 
av uppdatering av innehållet. 

 
Marknadsföring, kontaktvägar och dialog (skapa flöde av deltagare)  

5 Utveckla kommunikationen om 
och marknadsföring 
av utbildningsverksamheten 
inom SKF. 

Kommunikation med andra 
kommittéer, föreningar och KC 
minst en gång för att hålla 
kontakten och samordna. 
 
Bjuda in till webbmöten. 
 
Relevant info finns på 
kanot.com när en ny sida är 
etablerad. 
Utbildningsinfo på 
kanotkonvent. 

 Webbinarier och öppna 
föreläsningstillfällen har 
genomförts. 
 
Information, föreläsningar och 
dialoger genomfördes på 
kanotkonventet. 

5 Möta upp alla aktiva discipliner i 
frågor om utbildning 
och ansvara för att en 

Respektive kommittémedlem 
tar kontakter och planerar.  

Frågorna har ställts till 
kommittéerna och i vissa fall 
direkt till föreningarna men 

http://www.kanot.com/
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handlingsplan för utbildning tas 
fram för varje  
disciplin.   

ingen formell handlingsplan på 
kommitténivå finns.  

 
Utbildningsprogram 

4 1 ledare steg 3  Ej genomförd p ga för få 
anmälningar 

4 Minst 3 Havskajakledare 1 Genom externa utbildare  6 

4 1 st Havskajakledare 2  1 + 1 special 

4 1 st Forsinstruktör 1  0 

4 1 st Forsinstruktör 2  0 

4 1 st Säkerhet Fors 1  0 

4 1 st Säkerhet Fors 2  1 

4 1 st Säkerhet fors 3  0 

4 1 st kompletteringsutbildning 
kajakledare 1 och en 
kanadensarledare 1 

 1 komplettering kajak 
1 komplettering kanadensare 

3,4 1 st kanadensarledare 1  0 

4 2 st examinatorsutbildning grön 
kajak 

 1 

4 1 st examinatorsutbildning grön 
kanadensare 

 1 

3,4 1 st ledarläger för 
havskajakledare 

 1 

3,4 1 st SUP-instruktör för lekande 
kanot 

 1 

3,4 1-2 st Digital Lekande kanot   1 

1,3,
4 

1 st ledarutbildning kanotslalom   Eventuellt som del av 
breddläger. 

 Ej genomfört. 

3,4 Skapa möjlighet för 
tränarutveckling även via icke 
formella utbildningsinsatser.  

Bjud in till minst 2 
webbinarium med olika 
teman, ex träningsplanering 
och informera om 
möjligheterna att samverka 
med RFSISU distrikt.  

Webbinarium där möjligheterna 
med RF-SISU-samverkan har 
genomförts, dock ej med andra 
teman. 

3,4 Inspirerande ”Ung Ledare”-
utbildning i samband med 
Multibreddläger   
  

Planera och genomföra 
utbildningsinsats med 
inriktning mot ”Ung Ledare” i 
samband med 
Multibreddlägret i Nyköping, 
maj. 

 Ej genomfört. 

1,3, 
4 

Arrangera en 
grenöverskridande mötesplats 
för svensk kanot, fysisk eller 
digital.   

Arrangera Kanotkonvent med 
uppföljande temamöten.  

Genomfört Kanotkonvent samt 
ett antal digitala 
föreningsträffar, dock med 
fokus på bidragsmöjligheter och 
inte olika utbildningsteman. 
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Mål 2022-2024 

1 SKF:s utbildningsstruktur är 
synkroniserad genom hela 
förbundets verksamhet.  

Genomföra en översyn och 
prioritering av vilka utbildningar som 
bör uppdateras/framställas.  

Visst arbete är genomfört 
men det återstår mer arbete 
för att målet ska anses 
uppnått. 

3 SKF:s utbildningar har en 
större variation av former 
för lärande där även 
webbaserade former för 
lärande används.  

Inventera lämpliga plattformar för 
digitalt lärande. Söka projektmedel för 
att möjliggöra utveckling av en mer 
digitaliserad utbildningsverksamhet.  
Anpassa och bearbeta befintligt 
material för digitalisering av gul 
examinatorsutbildning. 
Digitalisera kanotspecifik 
föräldrautbildning med hänvisningar 
till andra relevanta webbaserade 
föräldrakurser. 

 Det är inte klart vilken/vilka 
lärplattformar som kommer 
att fungera så arbetet har 
stannat upp i väntan på det 
arbete RF-SISU genomför. 

3 Genomföra 
omvärldsanalys och 
testverksamhet i relation 
till utbildningarnas innehåll 
och genomförande i syfte 
att driva utbildning som är 
förankrad i aktuell 
forskning och erfarenhet.    

Utbildarforum   
RF/SISU–samtal   
Litteratur och forskningssökning   
Handlingsplan för systematisk 
testverksamhet   

Testverksamheten för RIG 
Kanot i Nyköping har gjorts 
om för att utgöra ett än 
bättre stöd i verksamheten. 
De senaste årens samarbete 
med GIH har fortlöpt med 
fokus på att komma vidare 
inom området kraftmätning 
på vattnet. Åsa Eklund, i sin 
roll som HPM, har det 
övergripande ansvaret.  

 
Aktiviteter som genomförts som en del av ordinarie verksamhet under 2022 

• Utbildningar inom ramen för Röda tråden slätvatten. 

• En samlad utvärdering av årets utbildningsverksamhet både kvantitativt och 
kvalitativt. 

• Stärka, kvalitetssäkra och fortbilda examinatorer genom årliga träffar inom paddelpasset.  

• Samarbete sker med andra organisationer och intressenter inom paddelpasset.  
 

Nedskrivet av kommittén 

Mångfaldskommittén 
Kommittén: Mats-Erik Bjerkefors (ordförande), Jennie Hedrén Hasselros, Alarik Sandrup, Helena 

Schörling. Under förstärkte Danny Hallmén gruppen utifrån sin anställning på SKF. 

• Kommittén har haft 8 digitala möten och ett fysiskt möte 

• Under detta år har vi fortsatt att ha största fokuset på parakanotdelen, en av fyra områden 
som ingår i kommitténs arbetsområde. 

• På kanotkonventet presenterades vårt arbete med parakanot och våra mål av tre ledamöter. 
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Avstämning gentemot verksamhetsplanen för 2022 

Mål  
Att: genomföra tre olika nivåer av paddling/läger. 

Under 2022 har det genomförts två rekryteringsläger. Ett på Impossible camp på Bosön med RG Aktiv 
Rehabilitering (RG) i maj med sju deltagare och ett i samband med RGs sommarkurs i Valjeviken där 
14 deltagare var med. 

Lägren inom bredd/elit genomfördes inom ramen för Röda tråden parakanot 

Att: ha minst sex aktiva kanotföreningar som har parakanot, gärna med fler aktiva som tävlar 
Vid året slut finns det åtta föreningar registrerade på ParaMe. En ny parakanotist har börjat tävla. 

Att: Bestämma roller, arbetsbeskrivningar och rutiner för kommitténs arbete 
Arbetet med att ta fram denna struktur gjordes i samband med den fysiska träffen i november och en 
beskrivning av hur arbetet i kommittén är fördelat finns sparat i Mångfaldskommitténs arkiv på 
Teams. 

Att: det ska arrangeras minst 4 tävlingar där parakanot har egna lopp 
Under 2022 var parakanotister välkomna på merparten av årets tävlingar. Det var minst tio tävlingar 
som specifikt annonserade att det fanns paralopp. Det startades även en paracup för att uppmuntra 
till tävling. 

Att: SM ska ha med parakajak under 2022 och att det ska kunna vara en herr och en damklass med 
minst 3 i varje lopp 
Parakanotister deltog på SM men inte så många som vi hoppats på och inga herrar. 

Att: utbildning 
Information och diskussion om parakanot har förekommit inom ramen för de ledarutbildningar som 
genomförts inom ramen för röda trådens samt på den digitala Lekande Kanot-utbildningen som hölls 
under våren 2022.  

Att: få fler utlandsfödda kvinnor att prova paddling (paddelsystrar) 
Projektet paddelsystrar i sig har fungerat väl men vi som kommitté har inte varit delaktiga i 
genomförandet av projektet. 
 
Marknadsföring och information 
Vi har arbetat aktivt för att informera om vår verksamhet via dessa kanaler: 

• Facebook sida ”parakanotisterna”  

• Instagram: Parakanot Sweden finns nu även på Instagram 

• Lokal media Enskilda kanotister har synts vid flera gånger. 

• ParaMe – en informationskanal för personer med funktionsnedsättningar där man finna 
idrotter som man kan delta på.  

Förbundsutvecklingsplanen 22–23 
Vi har stämt av mot förbundsutvecklingsplanen för att kontrollera att vårt arbete ligger i linje med 
det vi skrivit där och det ser mycket bra ut. 

Nedskrivet av Mats-Erik Bjerkefors 
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Friluftsliv och rekreation 
Ansvarig: Katinka Ingves 

   Övergripande och långsiktiga mål 2022-2025  
1. Fler upptäcker paddling som naturnära rekreationsform 
2. SKF är relevant och inspirerande för frilufts- och rekreationskanotister  
3. Främja förutsättningar och villkor för friluftspaddling. 
4. Driva säkerhetsarbete och frågor om säkerhet för kanotister.  
5. Utveckla och erbjuda utbildning för friluftskanotister, fler friluftskanotister paddlar med 

kunskap om teknik, säkerhet och miljö (se även mål för Utbildningskommittén). 
 
Kanotförbundets arbete med utveckling av friluftspaddling bedrivs med stöd av Svenskt Friluftsliv, 
Naturvårdsverket och Riksidrottsförbundet. Vårt uppdrag är att stötta kanotföreningar och Godkända 
Kanotcentraler i deras arbete att få ännu fler att upptäcka paddling. 
 
Den största och roligaste förändringen under 2022 var att SKF med stöd av Svenskt Friluftsliv fick 

tillskott av 1,70 heltidstjänster för att stärka arbetet med att utveckla och synliggöra friluftspaddling. 

Katinka Ingves fick i maj nya kollegan Åsa Andersson, och i juni tillträdde Helene Ripa som 

kommunikatör. SKF blev betydligt mer synligt på kanot.com, instagram och facebook. Vi lade stor vikt 

vid att få ut budskap om säkerhet och Allemansrätten.  

MÅL: FLER UPPTÄCKER PADDLING SOM FRILUFTSAKTIVITET 
Ett av målen för SKF är att få fler att upptäcka paddling, 
och att paddla med kunskap om säkerhet, teknik och 
miljömedvetenhet. Fortsättningen på det RF-finansierade 
projektet Paddelsystrar resulterade i ett besök av 
Paddelsystrarna från Katrineholms kanotklubb till 
Fridhemskanotisterna, som också var engagerade i 
projektet. Målsättningen var från början att anordna ett 
läger med övernattning för att de båda klubbarnas 
Paddelsystrar skulle träffa varandra och paddla ihop. Efter 
planering och avgränsningar så blev det istället en 
fantastisk dag i Stockholm med både lunch och paddling, 
och framför allt en härlig atmosfär och många skratt.  
 

Paddelsystrar njuter av den soliga höstdagen. 
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MÅL: SKF:S UTÅTRIKTADE ARBETE VISAR ATT SKF 
ÄR ETT FÖRBUND FÖR ALLA KANOTISTER, VI 
INSPIRERAR, UTVECKLAR OCH SYNLIGGÖR 
FRILUFTSPADDLING 
I det utåtriktade arbetet ingick att synas i olika 
paddelsammanhang där friluftspaddlare möts.  
Inför medverkan på paddelträffar tog vi fram 
broschyren “Snacka paddling med oss”. Broschyren 
ger en bild av vad SKF gör inom friluftspaddling, som 
exempelvis paddelpasset, Godkända 
Kanotcentraler och glädjen i att paddla organiserat 
i föreningar.  
 

På Läckö kajakträff ordnade SKF kurs och examination i grönt paddelpass, på Västervik Outdoor Festival 
berättade SKF om Paddelpasset och höll även en praktiskt introduktion till gult paddelpass på vattnet. 
SKF representerades även på Tjäröfestivalen.  
 
Tack vare vår nya kommunikatör så synliggjordes det arbete vi gjorde både på hemsida och sociala 
medier i en helt ny omfattning och på ett professionellt sätt.  

Kampanjer i sociala medier genomfördes där vi lyfte Godkända Kanotcentraler, säkerhet och hållbart 
friluftsliv i syfte att öka intresse och locka nya paddlare samtidigt som vi spred kunskap om 
Allemansrätten och vårt gemensamma ansvar för att vara rädda om djur och natur. Klistermärken och 
en informationstavla med budskap om Allemansrätten erbjöds föreningar och Kanotcentraler. Vi 
visade även att SKF är ett förbund för alla kanotister, oavsett om du tävlar eller friluftspaddlar. 
Hemsidan och sociala medier var de kanaler som främst användes för att informera om våra 
utbildningar, kompletterat med nyhetsbrev och epost.  
 
MÅL: FRÄMJA FÖRUTSÄTTNINGAR OCH VILLKOR FÖR PADDLING 
Ett viktigt arbetsområde var att slutföra projektet Kanotperspektiv på 

återställningsarbeten vid flottningsleder (finansierat av RF). Projektgruppen 

övergick i slutet av 2022 till att bli en permanent arbetsgrupp, 

Arbetsgruppen för Kanotleder och vattendrag, i vardagligt tal Älvgruppen. 

Ett av resultaten av projektet var rapporten Hänsyn till forspaddling och 

rörligt friluftsliv med kanot vid restaurering av vattendrag. Arbetsgruppen 

yttrade sig i ärenden gällande Härjedals-Ljusnan, Gimån och 

Rörströmsälven.  

Generalsekreterare Dag Johansson tillsammans med kansliets Katinka 

Ingves och Åsa Andersson samt Anders Ahnesjö från Älvgruppen 

medverkade vid Naturvårdverkets Tankesmedja Friluftsliv i november. Dag och Anders hade ett delat 

pass om möjligheterna att lotsa in ungdomar till kanotverksamhet med miljöhänsyn samt Anders del 

om kanotperspektiv vid återställningsarbeten i forsande vatten. Samtliga medverkade aktivt i dialog 

samt workshops kring angelägna frågor för friluftslivet och kunde bidra med paddlingsperspektiv.  

Facebooksidan för rekreationpaddling ökade med nästan 150 % i antal besökare, och 

räckvidden ökade med drygt 120 %. Instagramkontot återuppväcktes och användes för att 

dela stories, information och tips om paddelställen, events och utbildningar. 

Kanotguiden.com fick nya funktioner, som t ex möjligheten att lägga upp en pdf-fil. 

 

Paddelsystrar på besök hos Fridhemskanotisterna. 

https://kanot.com/download/18.3cd01bd8185c4d85a0e14787/1674126853871/hansyn-till-forspaddling-och-rorligt-friluftsliv-med-kanot-vid-restaurering-av-vattendrag-skf-rapport-2022.pdf
https://kanot.com/download/18.3cd01bd8185c4d85a0e14787/1674126853871/hansyn-till-forspaddling-och-rorligt-friluftsliv-med-kanot-vid-restaurering-av-vattendrag-skf-rapport-2022.pdf
https://kanot.com/download/18.3cd01bd8185c4d85a0e14702/1674126779538/Samra%CC%8Adsyttrande%20ro%CC%88rande%20Diarienummer%20353-2022%20Ha%CC%88rjedals-Ljusnan%20mars%202022-03-28.pdf
https://kanot.com/download/18.3cd01bd8185c4d85a0e14701/1674126779518/Samra%CC%8Adsyttrande%20ro%CC%88rande%20Diarienummer%20Gima%CC%8An%201198-2022.pdf
https://kanot.com/download/18.3cd01bd8185c4d85a0e14700/1674126779485/Samra%CC%8Adsyttrande%20ro%CC%88rande%20restaurering%20av%20forsar%20i%20Ro%CC%88rstro%CC%88msa%CC%88lven.pdf
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Vi knöt kontakter med personer som vi vill fortsätta samarbeta med.  

MÅL: FRÄMJA SÄKER PADDLING  
Målet är att det inte ska ske några paddlingsrelaterade olyckor med dödlig utgång, minska antalet 
incidenter, öka kunskap om säkerhet vid paddling. 
 
2022 omkom 4 män i kanotolyckor. Olyckorna skedde vid privata paddlingar, två i skärgårdsmiljö i 
havet, och en olycka med två personer i Vänern. De tragiska olyckorna är alla exempel på att det krävs 
breda informationsinsatser för att nå personer som inte paddlar inom föreningsverksamhet eller får 
information när de hyr av Godkänd Kanotcentral. 
 
Kanotförbundets säkerhetsgrupp hade fem möten under året, och utöver det deltog medlemmar från 
säkerhetsgruppen även i möten med projektgruppen för Säkerhetsprojektet som Åsa Andersson 
ansvarade för. Säkerhetsgruppens arbete är nära kopplat till Utbildningskommittén, eftersom mycket 
av det främjande och förebyggande arbetet sker via våra säkerhets- och ledarutbildningar, men även 
via kampanjer och informationsinsatser. 
 
SKFs representant i Sjösäkerhetsrådet var Katinka Ingves. Sjösäkerhetsrådet är ett samarbetsorgan 
mellan myndigheter och organisationer som alla har anknytning till fritidsbåtslivet. Rådet leds av 
Transportstyrelsen. Rådet arbetade fram en lista med prioriterade områden för att uppnå det politiska 
målet att halvera antalet omkomna i fritidsbåtsolyckor till 2030.  

Nordisk konferens om säkerhet för det vattenburna friluftslivet 

För första gången arrangerades konferensen 
Säker på nordiska vatten. Arrangör var 
Båtunionen, och i programgruppen ingick 
Katinka Ingves. Åsa och Katinka presenterade 
SKFs säkerhetsprojekt, och Anders Johansson 
höll en dragning om bärbar teknik som räddar 
liv (olika larmlösningar). Båda passen var 
populära och engagerade deltagarna i livliga 
diskussioner.  

 
Projektet Säkra kort på vattnet 
Med bidrag av Svenskt Friluftsliv genomfördes projektet Säkra kort på vattnet under året med flera 
satsningar. Bland annat producerades en serie om fem korta filmer och spreds i sociala medier, till 
föreningar och godkända kanotcentraler. Ämnena som lyfts fram i filmerna är; Flytväst, Larma, 
Synlighet, Väder samt Kamraträddning. Filmerna gjordes i samarbete med Svenska 
Sjöräddningssällskapet och Friluftsfrämjandet. Ett klistermärke med viktig säkerhetsinfo togs fram 
samt ledarkort med viktig säkerhetsinfo före, under och efter turen. Materialet skickades ut 
huvudsakligen till ledare i föreningar och kanotcentraler, samt till Friluftsfrämjandets ledare och 
organisation. För att ytterligare lyfta vikten av synlighet för kanotister tog vi även fram en lysande gul 
mössa med trycket “Vi syns på vattnet”, vilken delades ut till ledare och lyftes i en kampanj i sociala 
medier. 
 
MÅL: UTBILDNING OCH FRILUFTSPADDLING 
Paddelpasset är vårt främsta verktyg för att utveckla kunskapsnivån inom friluftspaddlingen. SKF 
gjorde reklam för Paddelpasset (för att lära färdigheter) och ledar- och säkerhetskurser. Knappt 1 500 
Paddelpass skickades ut, varav 925 var gula Paddelpass. SKF var i dialog med föreningar och 
Kanotcentraler för att uppmuntra medlemmar och personal att gå ledar- och säkerhetsutbildningar. 
För mer information om utbildningar, se Utbildningskommitténs verksamhetsberättelse.  

Programgruppen för säkerhetskonferensen. Foto: Carl Seidlitz 

 

https://www.transportstyrelsen.se/sv/sjofart/fritidsbatar/sjosakerhet/sjosakerhetsradet/
https://batunionen.se/aktuellt/nordisk-sjosakerhetskonferens-i-stockholm-8-9-november/
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Kanadensarpaddling 
Ännu ett Svenskt Friluftsliv-finansierat projekt som genomfördes under året med målet att utveckla 
kanadensarpaddling i föreningar. Till projektet knöts fyra föreningar, vilka genomförde aktiviteter med 
kanadensare för att på sikt utveckla denna verksamhetsgren. Flera av föreningarna genomförde 
utbildning av nya kanadensarledare eller planerar för att genomföra detta. Genom 
kanadensarpaddlingen kan nya paddlare rekryteras, då kanadensaren är ett bra insteg för att upptäcka 
paddling och friluftsliv. 
 
Mentorprojekt 
Det SLS-ägda mentorskapsprojektet med SKF och Sportfiskarna slutfördes. Projektet syftade till att 
stötta föreningar att få nya ledare och funktionärer genom ett mentorskapsprogram. SKF deltog 
genom två kanotföreningar, Fridhemskanotisterna och Linköpings kanotklubb. Projektet uppskattades 
av deltagarna. Materialet för Mentorskapsprogrammet och för den tillhörande e-utbildningen 
Medveten Medmänniska ägs nu av projektdeltagarna SKF, SLS och Sportfiskarna. Materialet ska 
tillgängliggöras på SKFs hemsida.  
 
Fortbildningsläger för havskajakledare 
2022 fick SKF bidrag från Svenskt Friluftsliv för att genomföra ett läger för ledare. Så den 27 och 28 
augusti samlades omkring 35 ledare från olika organisationer och delar av landet på Ekön i Gryts vackra 
skärgård. Bland aktiviteterna i det väl genomarbetade programmet märktes bland annat 
incidenthantering, miljöengagerad paddling, första hjälpen för paddlare, olika typer av analys för att 
ta utveckla deltagarnas kompetens och anpassa sin ledarroll. Speciellt uppskattat var kvällens 
gemensamma middag, tillagad av friluftskocken Eva Söderström på en jättemurikka, där alla deltagare 
hjälptes åt. De utbildare som medverkade för Kanotförbundet var: Håkan Mattsson, Jonas Forsmark, 
Johan Skarelius, Johan Karlström, Kersti Beck Larsson, Katinka Ingves samt Eva Söderström. 
 

 
 

Säker paddling i skolan 
Under åren 2019-2021 genomförde Svenska Kanotförbundet med stöd från Svenskt Friluftsliv 

projektet Säker paddling i skolan med syfte att utbilda lärare i säkra paddlingsaktiviteter genom 

grundutbildningen GSRT, med drygt 300 lärare. För att följa upp denna satsning genomfördes under 

2022 en utvärdering i samarbete med de lärare som ingått i projektet. Av de 104 lärare som svarade 

på enkäten uppgav 80 procent att de genomfört eller planerat att genomföra någon aktivitet kring 

paddling. Flera angav att de känner en större säkerhet och trygghet att ta med elever ut i kanot. Ett 

fåtal har inte kunnat använda den kunskap de fått genom projektet, på grund av olika orsaker där bland 

annat pandemin spelat in.  

Nedskrivet av Katinka Ingves 
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Godkänd Kanotcentral 
Ansvarig: Katinka Ingves 

Godkänd Kanotcentral är en kvalitetsmärkning för kanotuthyrningar. 

Kanotuthyrningar som uppfyller kriterierna kan ansluta sig till konceptet.  

Kvalitetsmärkningen Godkänd Kanotcentral kom till för att skapa en standard för kvalitet inom 
kanotuthyrningsbranschen. Kunderna ska veta att en Godkänd Kanotcentral innebär ett professionellt 
bemötande, utrustning av bra kvalitet och att kunskap finns hos personalen som ger förutsättningar 
för säkra och roliga paddelupplevelser.  
 
Övergripande målsättningar för Kanotförbundets arbete med Godkänd Kanotcentral: 

• Godkända Kanotcentraler står för kvalitet och kunnande 

• Godkända Kanotcentraler får materiel, stöd och utbildningserbjudanden 

• SKF marknadsför och sprider kännedom om varumärket Godkänd Kanotcentral 

• Fler kanotcentraler ansluter sig 

• Godkända Kanotcentraler uppmuntras till kompetenshöjning genom utbildningar och kurser 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

  

Prioriterade områden 2022 

• Revidering av kvalitetskriterierna.  

• Informationsmaterial om Allemansrätten och säkerhet. 

• Kunskapsserie med digitala föreläsningar. 

 

Kvalitetssäkring 

För att säkerställa att nya kanotcentraler uppfyller kraven hålls ett möte mellan kanotcentralen 

och SKF. Samtalet syftar till att informera om märkningen och SKF, ge kanotcentralen möjlighet 

att ställa frågor och att gå igenom verksamheten och se att den håller nivå med kritierierna. 

Likaså hålls avstämningssamtal med befintliga kanotcentraler. 

11 introduktionssamtal hölls med kanotcentraler som ville ansluta sig. 

3 avstämningssamtal hölls med befintlig Godkänd Kanotcentral. 
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Material om Allemansrätten och Säkerhet 

I ett projekt finansierat av Naturvårdsverket 

togs klistermärken fram med enkla illustrerade 

budskap om Allemansrätten. Tre olika motiv 

producerades, varav två var riktade till barn. 

Klistermärkena avsågs att sättas på 

uthyrningens farkoster för att påminna 

kunderna om Allemansrätten. Varje 

klistermärke ses av många kunder, och det 

håller lång tid. En annan tanke med 

klistermärken på kanoterna var att budskapet 

förmedlas samtidigt som aktiviteten utförs; 

kunden blir påmind just i stunden när det är 

aktuellt att minnas vad som är ett bra beteende 

i naturen.  

En tavla i plåt togs fram med en illustration som visar flera 

budskap om Allemansrätten. Tavlan tänktes vara till hjälp när 

personal ska uppmärksamma kunder på att följa Allemansrättens 

”regler”. Mycket information samlades i en och samma bild.  

Från Svenskt Friluftsliv fick SKF bidrag för projektet Säker på 

vattnet. Tillsammans med Friluftsfrämjandet 

och Sjöräddningssällskapet gjordes fem korta 

filmer som alla Godkända Kanotcentraler får 

använda på sina hemsidor eller sociala medier. 

Filmerna finns på SKFs hemsida. Teman i 

filmerna är flytväst, kamraträddning, larma, 

synlighet och väder. Vi gjorde också ett 

klistermärke som kan sättas på kanoter som en 

enkel checklista.  

 

Stort fokus lades på arbetet att se över och revidera 
kriterierna för Godkänd Kanotcentral. I slutet av 2021 
rekryterades en arbetsgrupp. Arbetsgruppen inledde 
2022 med att samlas och påbörja arbetet. I gruppen 
ingick styrelseledamot Astrid Landgren Patterson, André 
Axelsson, Björn Zethelius, Bodel Blom, Emil Gyllenberg, 
Julia Wiberg, Snjezana Jevsovar Martinis, Hans Erik 
Öberg, Johan Herlitz, Henrik Enesköld och Michael 
Toivio.  
 
Under hösten fanns ett färdigt förslag som skickades ut på remiss till alla Godkända kanotcentraler, 
SKFs säkerhetsgrupp och styrelse. Det kom in tretton svar på förslaget samt även yttranden från 
säkerhetsgruppen och styrelse. Utifrån dessa kommentarer gjordes ändringar och ytterligare arbete 
lade på att göra kriterierna tydliga och måluppfyllande, och på en nivå som är rimlig. De ska vara 
tillräckligt höga för att göra skillnad, och samtidigt inte så höga så att det blir orimligt att uppfylla dem. 
En kvalitetsmärkning måste hitta balansen för att ett stort antal aktörer ska ansluta sig och därmed ge 

Nyheter och information 
3 utskick med information och 
inbjudningar till föreläsningar, 
kurser och allmänt om SKF 
skickades ut.  

 

https://kanot.com/sakerhet--miljo/saker-paddling/sakerhetsmaterial/inspirationsfilmer-saker-paddling
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kunderna ett brett utbud både innehållsmässigt och geografiskt. På grund av behov av ytterligare 
arbete med detaljer kommer uppdateringen och implementeringen att genomföras under 2023. 
 

 
 
Kanotförbundet anordnade med hjälp av Naturföretagarna Tillsammans tre digitala föreläsningar. 
Ämnena var Allemansrätt och naturturism – gör rätt från början, Produktsäkerhetslagen – skydda dina 
gäster samt Försäkringar: risk och säkerhet – för dig, ditt företag och gästen. Ett 40-tal personer deltog 
i föreläsningsserien. Presentationerna och några av föreläsningarna fanns tillgängliga i efterhand.  
 
En informationsträff om bokningssystem hölls. Godkända KC får förmånligt pris på systemet.  
 

 nya kanotcentraler anslöt under året. Blue Coast Adventures (Söderköping), 

Kajakshopen I Söderhamn, Kanotcentral Falun, KFUM Örebro Hästhagen, Lakelife 

Stockholm,  Smögen Dyk & Upplevelse, Stöten Camping och Värmlandsgården. 

Välkommen! 

6 kanotcentraler avslutade som Godkänd Kanotcentral.  

87 Godkända Kanotcentraler var anslutna när vi lämnade 2022.  

 
Godkänd Kanotcentral lyftes i kontakter med andra verksamheter, myndigheter och turistbyråer. 

Godkänd KC synliggjordes i SKFs sociala medier, hemsida och allt tryckt informationsmaterial. I slutet 

av året lanserades en ny hemsida, och arbetet pågår för att synliggöra Godkänd Kanotcentral än mer.  

Kanotförbundet ser fram emot möten och dialog med kanotcentralerna nästa år och tackar för det 

gångna året.  

 

Nedskrivet av Katinka Ingves 

  

9 
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Anläggningar och projektet Arena Vattnet 
Arbetet med att utveckla och stärka kunskapen om och förutsättningarna för våra anläggningar har 
fått ökat fokus under 2022 genom projektet Arena Vattnet som startades i slutet på 2021 och har 
fortsatt med full fart under hela året. Detta projekt är ett gemensamt initiativ med andra vattenidrotter 
såsom segling, rodd och issegling, med målsättningen att hitta nya sätt att samarbeta och utveckla 
hållbara multifunktionella vattensportanläggningar. Satsningen, som till stor del är finansierad av 
projektmedel från RF, drivs av projektledare Anette Önerud med stöd från en styrgrupp med 
representanter från respektive medverkande idrott.  
 

Det första steget av projektet Arena Vattnet, som innebar en nulägesanalys och kartläggning av 

befintliga anläggningar och behov hos olika idrotter och klubbar, genomfördes i form av bl.a. en enkät 

till klubbarna i början av året, samt besök på närmare 20 anläggningar runt om i Sverige. Arbetet 

summerades i projektrapporterna: ”Arena Vattnet – rapport föreningsenkät 2022” samt ”Platser för 

idrott och motion på vattnet” som publicerades i mars respektive september 2022 och finns att ladda 

ner via www.arenavattnet.se. Exempel på viktiga fynd och analyser som gjordes under kartläggningen 

är att 75 % av kanotklubbarna äger och förvaltar sina egna klubbhus och förråd – något som ger större 

möjlighet att påverka sin situation, men också större ansvar och utsatthet för plötsliga kostnader. Från 

kartläggningen har vi också sett att en tredjedel av klubbarna har arrendeavtal på anläggningens mark 

som är korta eller osäkra och att detta gör det svårt att planera och investera långsiktigt i anläggningen.  

I och med kartläggningen och tillhörande rapport färdigställdes det första steget på vägen mot 

framtidens anläggningar, och det ansöktes om ytterligare projektmedel från RF för att genomföra 

nästa steg i samma anda, med syfte att ta fram koncept och mer konkreta förslag och material för 

utveckling av nya och befintliga anläggningar, samt större fokus på information och påverkansarbete. 

RF godkände även denna projektansökan och Steg 2 av Arena Vattnet kunde ta vid med start i oktober 

2022. Detta arbete har inneburit fortsatt samarbete med de andra vattenidrotterna och exempelvis 

arbete med ett gemensamt idéprogram och sammanställning av gemensamma behov.  

Inom hela idrottsrörelsen har anläggningsfrågan varit ett aktuellt ämne 2022 på grund av bland annat 

kraftigt höjda energipriser i hela samhället som drabbat de som ansvarar för driften av stora lokaler 

extra hårt. Det har också blivit större fokus på tillgången till adekvata anläggningar eftersom RF-SISU 

visat på det stora antalet föreningar där tiderna på anläggningar helt enkelt inte räcker till för att 

välkomna nya ungdomar, samt genom en RF-enkät under våren som visade att nästan hälften av alla 

idrottsföreningar i Sverige upplever ett stort renoveringsbehov på sin anläggning. Även inom kanot är 

siffrorna på motsvarande nivå. Sammantaget har denna nya information och årets 

kunskapsinhämtning och kartläggningar bekräftat behovet av att jobba aktivt med anläggningar på 

förbundsnivå och projekt som Arena Vattnet som kan ta fram nya koncept och skapa stöd och material 

för alla, såväl kommuner som förbund och klubbar som utvecklar anläggningar. 

 

Nedskrivet av Anette Söderlund 
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Slätvatten Bredd 
Ordförande: Magnus Mattsson-Mårn 
Övriga kommittémedlemmar: Anna-Maria Lövberg, Magnus Henriksson, Mats Jentzen, Johan Nilsson 
(via SKF kansli) 
 
Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 
Teamsmöten minst varje månad samt fysiskt höstmöte i Mullsjö för planering av kommande säsong.  
 
Mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

Utvecklande och 
intressanta program för 
tävling och läger inom 
slätvatten.  

Nytt tävlingsadministrativt 

system. Nationella 

funktionärsutbildningar.  

Racemanager infört på flera större och 

mindre tävlingar.  

Tävlingsarrangörsträffen genomförd 

digitalt med stor uppslutning. 

Funktionärsutbildningar planerade till 

våren 2023.  

Full återstart efter 
pandemin. 

Utveckling av SUC, både 

lokala/regionala och 

nationella tävlingar. Stöd till 

nya arrangörer. PaddlePower 

ska spridas och utvecklas. 

Lokal/Regional SUC utvecklades under 

året.  

PaddlePower med ny färg 2022.  

Bra tävlingsdeltagande efter pandemin, 

men något minskat antal herrseniorer. 

Slätvatten i media, fler som 
syns när de paddlar 
 

Websändningar, SM-veckan Antalet tävlingar som websänds ökar, 

kvalitén också förbättrad. 

 
Mål 3-4 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

Fler som tävlar i slätvatten Fler tävlande, fler utbildade 

ledare. 

Kanotkonvent jan 2023. Samordning 

med Röda tråden under 2023.  

Öka besättning Öka besättning. Ungefär hälften av alla 

tävlingsmöjligheter är nu i besättning. 

Öka maraton Öka antalet maratonarrangörer. En ny maraton arrangör nationellt 

2022. 

 

Övriga genomförda aktivitet för kommittén: 

1. Digital tävlingsarrangörsträff genomförd i januari med mycket bra deltagande. 
2. Höstmöte genomfört i samband med läger i Mullsjö. 
3. Närvaro på tävlingar och läger. 
4. SM-vecka genomfördes delat mellan Hofors och Nyköping.  

 

Nedskrivet av Magnus Mattsson-Mårn 
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Slätvatten Elit  
Ansvarig: Åsa Eklund 
 
Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete 
Elitverksamheten drivs av anställda. Istället för att fokusera på att rekrytera engagemang till 
kommittéarbete har två arbetsgrupper skapats. Den ena har kommit igång ordentligt med ett arbete 
kring en framtida besättningsstrategi. Den andra har tangerat det projekt som SKF satte igång under 
2022 inom bl.a. Slätvatten med fokus på utveckling av tävlingsformer.  
 
Utöver landslagsverksamheten, som beskrivs för varje landslag nedan, har mycket arbete 
koncentrerats runt satsningen ”Röda Tråden Slätvatten” som bygger på olika samlingar och aktiviteter 
för ungdomar, juniorer, U21 samt Para.  
 
Seniordelen i Röda tråden-satsningen utgår från det nystartade elitcentret i Jönköping där 
verksamheten drog igång under hösten 2022. Nio kanotister antogs till elitcentret och under hösten 
inleddes satsning under ledning av David Rytter Larsen som hittills kombinerat sin roll som 
huvudtränare på elitcentret med att vara tätt knuten till landslagets verksamhet. Under 2022 har 
mycket arbete och resurser lagts på en etableringsfas där lokaler, material, kanoter och båtar etc. har 
ställts i ordning. Ett samarbete har inletts med Jönköpings Roddsällskap vid Munksjön där 
verksamheten utgår ifrån. Samarbetet med Jönköpings kommun ger ett gott stöd och flera viktiga delar 
har etablerats för att kunna bygga vidare med att utveckla förutsättningarna ytterligare. Boendefrågan 
samt möjligheterna för de aktiva att kombinera sin satsning med lämpliga studier/jobb är de två 
tydligaste utmaningarna att fortsätta jobba vidare med för att skapa så goda förutsättningar för möjligt 
för att nå målet att skapa en riktigt bra eftergymnasial utvecklingsmiljö vid elitcentret i Jönköping. 2022 
innebar dock ett viktigt steg när verksamheten väl kom igång, något som har diskuterats länge. 
 

Nedskrivet av Åsa Eklund 

 

Maratonlandslaget 
Ansvarig kapten: Danny Hallmén 
 
Med sikte mot medalj 2022 löd avslutningen på verksamhetsberättelsen 2021… 
 
Det blev tre medaljer på världscupen, två* medaljer på EM och fyra 
medaljer på VM och maratonlandslagets resultatmässigt bästa 
säsong sedan VM arrangerades för första gången 1988. Utöver 
Melina Anderssons bragd under VM där hon som första kanotist (man 
och kvinna) tog fyra medaljer på ett mästerskap, startade Sverige 
med deltagare i samtliga klasser (K1/K2, U18, U23, Senior, Dam och 
Herr). Året betydde också ett avslut för undertecknad som varit 
förbundskapten sedan 2015. 
 
Nedan aktiviteter genomfördes under året: 
 
Världscup, Tjeckien 26-29/5 
Efter uttagningstävlingar i Jönköping och Örebro togs ett 
världscupslag ut på 10 st aktiva med ett större juniorfokus med sju 
aktiva varav sex fick testa på sitt första internationella maraton. 
Tävlingen krockade med världscup i sprint varvid färre seniorer togs 
ut. Det var också juniorerna som stack ut med dubbelseger för Ella 



24 
 

Richter, Malmö Kanotklubb som tog hem både Short track och Maraton. I Short track hade hon sällskap 
av Tilde Nilsson från samma klubb som gjorde ett taktiskt skickligt lopp och klättrade från en 13:e plats 
till en bronsmedalj på sista varvet. Philip Josefsson Sammeli tog även hem två fina topp-10-placeringar 
när han blev 7:a, respektive 9:a i Short track och Maraton. 
 
Testloppsdag, Nyköping 20/6 
I direkt samband med SM i Nyköping arrangerades tillsammans med Sprint, testlopp under måndagen, 
där två testlopp i K2 genomfördes för juniorer och seniorer. På herrsidan stod en direktplats till EM på 
spel enligt ”amerikansk uttagning”. Joakim Lindberg och Martin Nathell vann, men ingen av dem hade 
möjligheten att delta på EM varvid uttagningen inte blev av. Lärdomen framåt var att möjligheten till 
tävlingssituationer i K2 i maraton är extremt få och är något vi måste jobba vidare på för att förbättra 
förutsättningarna inför mästerskap. 
 
EM-läger, Jönköping 3-5/7 
Tillsammans med Sprint arrangerades ett EM-läger i Jönköping samtidigt som Sprintlaget förberedde 
sig inför VM. Under lägret kunde besättningar testas och finslipning av teknik ske. 
 
World Games, USA 7-13/7 
Föregående år hade Sverige kvalat i både dam- och herrklassen, där Rebecka Gerogsdotter, Nyköpings 
Kanotklubb, och Joakim Lindberg, Finspångs Kanotklubb, representerade. Joakim hade det tufft både 
på Short track och Maraton i den 40-gradiga värmen, medan Rebecka skrällde och slog igenom med 
sina två internationellt bästa prestationerna i K1 med två 5:e platser där hon slogs om medalj i båda 
loppen. 
 
EM, Danmark 26-31/7 
EM öppnade torsdagens tävlingar både sjukdomsdrabbat när tre 
aktiva fick på kort varsel fick kasta in handduken, men också 
olyckligt. Ella Richter, Malmö Kanotklubb, som låg med i 
tätklungan och slogs om medalj i K1 Junior välte efter halva loppet 
och Melina Andersson, Bråvikens Kanotklubb, som slogs om 
medalj i Short track fick sin kanot krossad. Olyckan och krossen 
fortsatte när Melina Andersson krossade motståndet i U23-
klassen, men blev diskvalificerad efter defileringen i mål när 
hennes för dagen nya kanot vägde 140 gram för lite. Den svåraste 
stunden som ledare för undertecknad. Laget samlade sig och reste 
sig i samband med att Melina ej planerat med revanschlust ställde 
upp i K1 Senior där hon tog en mycket stark fjärdeplats. EM-
avslutades på topp när Melina tillsammans med Johanna 
Johansson, Lödde Kanotklubb, gjorde internationell debut och 
skrällde när de spurtade ner Ungern och Spanien på upploppet och 
tog Sveriges första mästerskapsguld på 24 år. 
 
VM-läger, Jönköping 18-21/9 
VM-förberedande läger arrangerades, återigen vid Rocksjön i Jönköping. Under lägret testades 
besättningar för juniordamerna, vilket avgjorde vilka som skulle paddla K1 och K2 på VM. Joakim 
Lindberg fick kasta in handduken på grund av sjukdom och Ludvig Nordberg kallades in som reserv för 
att paddla K2 i juniorklassen. 
 
VM, Portugal 26/9 – 3/10 
För första gången under tiden som förbundskapten ställde vi på VM upp i samtliga kajakklasser. Det 
blev ett historiskt VM när Melina Andersson valde att ställa upp i samtliga fyra distanser/klasser och 
dessutom tog medalj i alla. Det blev VM-guld i K1 Short track, VM-guld i K1 U23 Maraton, VM-silver i 
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K1 Maraton och VM-brons i K2 Maraton tillsammans med Johanna Johansson. Andra resultat som stack 
ut var Ella Richters 5:e plats i K1 Junior och Martin Nathell som blev 11:a i K1 Senior. 
 

• Första kanotist någonsin, på både dam- och herrsidan att göra fyra starter på ett VM 

• Första dam att vinna både guld i U23- och seniorklass 

• Första kanotist någonsin, på både dam- och herrsidan att vinna fyra medaljer på ett VM 

• Första svenska VM-guldet sedan 1998, dvs på 24 år 

• Sveriges bästa VM-resultat någonsin, räknat till medaljer 
 
Uttagningstävlingar 
På grund av extremt få nationella maratontävlingar, behövde förbundskaptenen arrangera en egen 
tävling i Örebro för ändamålet. Utöver det användes resultat från långlopp på nationella regattor, 
internationella regattor, tidigare års resultat, en testdag i Nyköping, SM i maraton och ett testmoment 
under VM-lägret. 
 
Aktiva och ledare 

Aktiva Ledare 

Axel Nilvéus Olofsson, Malmö KK Danny Hallmén 

Axel Nordenskiöld, Vaxholms KS Emil Torstensson 

Elin Höglund, Brunnsvikens KK David Rytter Larsen 

Elin Nyman, Lödde KK Anders Karlsson 

Ella Richter, Malmö KK Lennart Lindberg - Chaufför 

Ivan Krüger, Örnsbergs KS 

Joakim Lindberg, Finspångs KK 

Johanna Johansson, Lödde KK 

Karl Brodén, Nyköpings KK 

Ludvig Nordberg, Halmstad KK 

Martin Nathell, Ängelholms RoKK 

Melina Andersson, Bråvikens KK 

Rebecka Georgsdotter, Nyköpings KK 

Tilde Nilsson, Malmö KK 

 

 
 

Med goda förutsättning inför framtida stordåd, lämnar jag över – Danny Hallmén  
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Seniorlandslaget Sprint & Para 
Ansvarig kapten: Per Erik Rönnestrand 
High Performance Manager: Åsa Eklund  
Team Manager: Anders Karlsson  
Huvudtränare: David Rytter Larsen 
Förbundstränare: Peter Orban, Susanne Gunnarsson, Sofia Paldanius 
Fältanalytiker: Mikael Westlén 
Supportpersonal: Jörgen Westerlind, Tom Forsberg, Hans Rosdahl, Per Pålsson, Hans Rosdahl, Jörgen 
Sandberg, Cecilia Kalla, Anna Åberg, Anette Johansson, Thomas Lindberg, Juan Alonso, Tobias Elgh  
 
Säsongen i sin helhet 
Träningssäsongen gick i stort enligt plan. Vid höstlägret 2021 testades en ny plast i Turkiet, blandade 
erfarenheter gjorde att vi inte valde att återkomma dit. Vårlägerverksamheten landade istället i 
Portugal och på Mallorca. Under sommarhalvårets lägersamlingar nyttjade vi Jönköping. Valet för 
höstlägerort 2022 föll på Italien och Saubaudia. 
 
Tävlingssäsongen löpte på bra med världscuptävlingar i Racice och Poznan. En liten trupp deltog på 
U23 EM i Serbien i slutet av juni. VM för seniorerna avgjordes i Kanade i början av augusti. Parallellt 
med VM avgjordes NM i Finland. Två veckor därefter arrangerades senior-EM i Tyskland som en del av 
”EM-veckan” där flera idrotter arrangerade sina mästerskap samtidigt, tävlingarna direktsändes i SVT. 
Den internationella sprintsäsongen avslutades sedan med U23 VM i Ungern. 
 
På totalen har det varit en fantastisk 
tävlingssäsong. Trots att vi haft några skador som 
gjort att vi inte har kunnat gå för fullt har 
trupperna levererat på hög nivå. Vi fick med råge 
fler medaljer än målsättningen. Jocke Lindbergs 
gulduppvisning på K1 5000 m på VM, Petter 
Mennings dubbla mästerskapsmedaljer med 
VM-silver och EM-brons och U23-truppens 
medaljer på både EM och VM med Melina 
Andersson, Dennis Kernen samt K2an med Eric 
Hedin och Erik Andersson är givna höjdpunkter. 
Ett gott tecken på att träning ger resultat. Vi 
genomför även tävlingarna med en något större 
ledarbemanning denna säsong jämfört med 
tidigare vilket har gett att varje aktiv/besättning 
har fått mera ledartid för planering, 
genomförande och uppföljning på plats. 
 
Vision för Sprintlaget 
Sverige strålar av självförtroende, goda 
prestationer & stark laganda. 
Mästerskapsmedaljer (EM, VM & OS) både på 
herr- & damsidan. Ha kapacitet att vara i topp 6 
på samtliga K-distanser på EM, VM & OS. 
 
Prestationsmål 2022 
Att de aktiva förbättrar sina snittider jämfört 
med 2019 och 2020 

Jocke Lindberg efter VM-guld på K1 5000 m, som 

för övrigt var första herrguldet någonsin på 

distansen.  

Utöver fem mästerskapsmedaljer i Maraton 

paddlade Melina Andersson även hem 2 st 

sprintmedaljer på U23-EM samt U23-VM 
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Resultatmål 2022 
Fyra mästerskapsmedaljer (U23 2 st varav 
minst en i besättning och Senior 2 st)  
A-finalplaceringar på 200m, 500m & 1000m på 
WC, EM, VM. 
 
Utfall 
7 st mästerskapsmedaljer (2 st VM, 1 st EM, 2 
st U23VM, 2 st U23EM) 
4 st världscupmedaljer  
21 st A-finaler på WC, EM, VM 
5 st A-finaler på U23 VM 
12 st U21 NM-medaljer 
 
Tävlingsmål 
Utveckla mästerskapskompetens - d v s 
prestera som bäst på mästerskapen med fokus på tidpunkten runt VM, OS (gäller både ledare & 
aktiva)  
 
Träningsmål 
Kvalité och kontinuitet på träningen i vardagen 
Utveckla besättningskompetensen - kunna sitta på alla positioner, köra olika sträckor, duktig på att 
växla mellan K1 och besättningsteknik  
Att varje aktiv är huvudpersonen i sin egen satsning - håller i rodret & tar fullt ansvar för sin satsning.   
 
Gruppmål 
Skapa ett lärande, öppet & optimalt utvecklings- & prestationsklimat 
Lära av varandra och dela med sig av sin kunskap och erfarenhet 
 
Genomförda aktiviteter  
Läger/Samlingar 

Aktivitet Plats Antal 
ledare 

Antal aktiva Resurs 

Vårläger 1 Mallorca  2 st 10 st 1 st 

Vårläger 2 Mallorca 2 st 12 st 2 st 

Vårläger 3 Mallorca 2 st 12 st 2 st 

NM-läger Jönköping 2 st 12 st  

Samträningar Olika platser    

VM-läger Jönköping 2 st 12 st  

VM-läger Jönköping 2 st 8 st 1 st 

Höstträff Jönköping 4 st 14 st  

Höstläger  Sabaudia, Italien 2 st 11 st  

 
Tävlingar 
Resultat som redovisas är K1, K2 och K4 som gått till A-, B- eller C-final och K1 5000 m.  

Datum Plats Antal 
ledare 

Antal 
aktiva 

Resurs 
person 

Resultat 

19-22 
maj 

WC 1 Sprint  
Racice, Tjeckien 

4 st 12 st 1 st K1 5000 D 11:a Julia Lagerstam 
K1 5000 H 7:a Eric Hedin, 23:a Anton Andersson. 
K2 500 Mix 3:a Martin Nathell/Melina Andersson 
K2 500 D 17:e Melina Andersson/Julia Lagerstam. 

Två nya mästerskapsmedaljer inkasserades 2022 för 

Petter Menning. VM-silvret var hans femte individuella 

VM-medalj, bara Gert Fredriksson har fler… 
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K2 1000 H 8:a Anton Andersson/Erik Andersson 

Datum Plats Antal 
ledare 

Antal 
aktiva 

Resurs 
person 

Resultat 

26-29 
maj 

WC 2 Sprint 
Poznan, Polen 

4 st 12 st 1 st K1 1000 H 6:a Martin Nathell, 9:a Dennis Kernen. 
K2 500 Mix 2:a Martin Nathell/Melina Andersson, 
4:a Julia Lagerstam/Petter Menning 
K1 5000 2:a Melina Andersson, 4:a Rebecka 
Georgsdotter 
K1 200 H 1:a Petter Menning, 8:a Theodor Orban 

Datum Plats Antal 
ledare 

Antal 
aktiva 

Resurs 
person 

Resultat 

23-26 
juni 

U23 EM Sprint 
Belgrad, Serbien 

1 st 4 st  K1 200 D 5:a Melina Andersson 
K1 200 H 12:a Theodor Orban 
K1 500 D 2:a Melina Andersson 
K1 500 H 3:a Dennis Kernen 
K2 500 H 9:a Dennis Kernen/Theodor Orban 
K1 1000 H 6:a Dennis Kernen 
K1 1000 D 4:a Julia Lagerstam 

Datum Plats Antal 
ledare 

Antal 
aktiva 

Resurs 
person 

Resultat (1-3 placering) 

30-31 
juli 

NM U21 Finland 2 st 12 st  K1 200 D 3:a Julia Norefjord 
K1 200 H 1:a Jesper Johansson 
K2 200 D 3:a Julia Norefjord/Klara Råsten Lilja 
K1 500 H 3:a Erik Andersson 
K2 500 H 1:a Eric Hedin/Erik Andersson. 2:a Johan 
Myhrberg/Jesper Johansson 
K1 1000 H 1:a Erik Andersson, 2:a Eric Hedin 
K4 500 H 1:a Eric Hedin/Erik Andersson, Karl 
Broden/Jesper Johansson 
K2 200 H 2:a Eric Hedin/Jesper Johansson 
K2 1000 H 2:a Eric Hedin/Erik Andersson 

Datum Plats Antal 
ledare 

Antal 
aktiva 

Resurs 
person 

Resultat 

1-7 
sept 

EM München, 
Tyskland 

4 st 9 st  K1 200 H 3:a Petter Menning 
K1 200 D 6:a Melina Andersson 
K1 500 H6:a Dennis Kernen 
K1 500 D 8:a Melina Andersson 
K1 1000 H 7:a Martin Nathell 
K1 5000 H 8:a Martin Nathell 
K1 5000 D 7:a Rebecka Georgsdotter 
K2 200 D 5:a Linnea Stensils/Moa Wikberg 
K2 500 D 5:a Linnea Stensils/Moa Wikberg 
K2 1000 D 4:a Melina Andersson/Johanna 
Johansson 
K4 1000 H 6:a Eric Hedin/Theodor Orban/Anton 
Andersson/Erik Andersson 
KL1 Rebecka Carlsson 

Datum Plats Antal 
ledare 

Antal 
aktiva 

Resurs 
person 

Resultat 

1-7 
aug 

VM Sprint 
Halifax, Canada 

2 st 2 st  K1 5000 H 1:a Joakim Lindberg. 
K1 200 H 2:a Petter Menning 
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K1 1000 H 10:a Martin Nathell 
K1 500 H 6:a Dennis Kernen 
K2 500 D 8:a Linnea Stensils/Moa Wikberg 
K2 500 Mix 5:a Linnea Stensils/Petter Menning 

Datum Plats Antal 
ledare 

Antal 
aktiva 

Resurs 
person 

Resultat 

2-5 
sept 

U23 VM Szeged, 
Ungern 

3 st 9 st  K1 500 H 6:a Dennis Kernen 
K1 1000 H 8:a Dennis Kernen 
K1 500 D 7:a Melina Andersson 
K1 1000 D 5:a Melina Andersson 
K2 1000 H 2:a Eric Hedin/Erik Andersson 
K4 500 H 15:e Eric Hedin/Theodor Orban/Karl 
Broden/Erik Andersson 
K2 500 H 24:a Theodor Orban/Karl Broden 
K2 500 Mix 17:e Theodor Orban /Melina Andersson 
K1 5000 H 9:a Karl Broden 
K1 5000 D 2:a Melina Andersson 

 
Aktiva som tävlat och varit på läger för landslaget under säsongen   

Damer Klubb 

Linnea Stensils Vaxholms Kanotsällskap  

Moa Wikberg Karlstad Paddlarklubb 

Melina Andersson Bråvikens Kanotklubb 

Julia Lagerstam Malmö Kanotklubb 

Rebecka Carlsson Huskvarna KK 

Alexandra Torudd Halmstad Kanotklubb 

Rebecka Georgsdotter Nyköpings Kanotklubb 

Johanna Johansson Lödde Kanotklubb 

Agnes Klahr Huskvarna KK 

Agnes Thor Bengtsfors KK 

Signe Claesson Lödde KK 

Julia Norefjord Vaxholms KK 

Klara Råsten Lilja Vaxholms KK 

Herrar Klubb 

Petter Menning Vaxholms Kanotsällskap  

Martin Nathell Ängelholm Kanotklubb 

Theodor Orban Lödde Kanotklubb 

Anton Andersson Nyköpings Kanotklubb 

Dennis Kernen Nyköpings Kanotklubb 

Erik Andersson Nyköpings Kanotklubb 

Karl Brodén Nyköpings Kanotklubb 

Gustav Fohlstedt Stockholms Paddlarklubb 

Jesper Johansson Karlstads Paddlaklubb 

Eric Hedin Karlstads Paddlarklubb 

Kacper Pettersson Katrineholms Kanotklubb 

Oskar Norstroem Södertälje Kanotklubb 

Johan Myhrberg Luleå Kajakklubb 

Axel Haglund Malmö Kanotklubb 

 

Nedskrivet av Per-Erik Rönnestrand 
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Juniorlandslaget Sprint 
Ansvarig kapten: Fabian Paldanius & Thomas Edhag 
 
Genomförda aktiviteter  
Läger 

Datum Plats Antal ledare Antal aktiva 

26-28 Juni Jönköping 2 17 

11-14 Augusti Jönköping 2 7 

Kommentar läger: Det första lägret som genomfördes var NM-lägret med start under 
midsommarhelgen. Lägret förlöpte framgångsrikt och vi fick möjlighet att träna samman samtliga 
konstellationer som skulle tävla på NM. 
 
JVM läger genomfördes också på ett framgångsrikt vis, där vi trots några sjukdomar tränade bra, 
övade på genomförande av lopp, åt bra, sov bra och fick lite extra hjälp av Sofia Paldanius. 
 
Tävlingar 

Tävling Datum Plats Antal 
ledare 

Antal 
aktiva 

Resultat 

Uttagnings-
tävling 

29 april-1 
maj 

Köpenhamn 1 - - 
 

Uttagnings-
tävling 

7-8 maj Jönköping 2 - - 

Uttagnings-
tävling 

11-12 juni Lilla Edet 1 - - 

SM 18-19 juni Nyköping 1   

NM 6-7 augusti Tammerfors 2 17 12 medaljer varav 5 
guld 

JVM 31 augusti- 4 
september 

Szeged 1 7 12:e plats, 13:e plats x 
2, oplacerade x 6 

Kommentar tävlingar: Första uttagningstävlingen utfördes i 
Köpenhamn där vi fick första möjligheten att se de aktiva i ett 
tävlingssammanhang mot tufft nordiskt motstånd. Flera lyckade 
resultat i K2 och K4. 
 
Därefter hade vi uttagningstävling i Jönköping där de aktiva fick en ny 
chans att visa framfötterna på svensk mark, även testlopp 
genomfördes. 
 
Uttagningstävling 3 kördes i Lilla Edet en dryg månad senare med 
mer träning i ryggen och innehöll lopp i både K1 och K2. 
 
Uttagningstävling 4 var SM på 200m i Nyköping där vi i tillägg även 
körde 5000 m. 
 
NM genomfördes i Tammerfors i Finland vilket innebar en lite längre 
resa. Vi var 17 st aktiva och 2 ledare för juniorerna. Tävlingen 
genomfördes framgångsrikt med stora förbättringar jämfört med 
föregående år. De aktiva fick en fin erfarenhet med hårda tävlingar 
mot duktiga nordiska konkurrenter.  
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Junior VM genomfördes i Szeged i Ungern och var den första VM-tävlingen sedan 2019 som ej kom 
att kantas av coronapandemin. Detta avspeglades givetvis i en otroligt hård konkurrens på de 
traditionstyngda banorna i Szeged. Genomförande från det svenska landslaget var mycket gott där 
samtliga kände att de fått ut sin fulla potential. 5 av de 7 uttagna lyckades leva upp till målsättningen 
topp 15 och de övriga var nära till detta. De aktiva fick med sig viktiga erfarenheter för framtiden 
kring vad som krävs för framskjutna placeringar på internationella mästerskap. 
 
Deltagare under året 

Herrar Klubb 

Victor Skagerö Jönköping 

David Nilsson Kungälv 

Ludvig Nordberg Halmstad 

Daniel Johansson Karlstad 

Leo Johansson Halmstad 

Daniel Andersson Lidköping 

Axel Nordenskiöld Vaxholm 

Isak Råsten Lilja Vaxholm 

Damer Klubb 

Ella Richter Malmö 

Elin Nyman Malmö 

Emelie Ferguson Örebro 

Tilde NIlsson Malmö 

Elin Höglund Brunnsviken 

Elsa Birath Bråviken 

Sofia Rosdahl Malmö 

Sandra Gyllström Malmö 

Amanda Nordengren Brunnsviken 

  
Nedskrivet av Fabian Paldanius 

 

Ungdomslandslaget Sprint  
Ansvariga kapten: Lovisa Sandström & Conny Edholm 
Assisterande: Ebba Thor och Kalle Andrée   
 
Genomförda aktiviteter  
Läger 

Datum Plats Antal ledare Antal aktiva 

23-26/7 Katrineholm  4 20 

    
Kommentar, läger: 
Målet med NM- lägret i Katrineholm var att ha roligt tillsammans, skapa en bra grupp, köra ihop 

besättningarna, träna riktigt hårt och förbereda sig inför NM. Det lyckades vi med riktigt bra med. 
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Tävlingar 

Tävling Datum Plats Antal 
ledare 

Antal 
aktiva 

Resultat 

Nordiska 
Mästerskapen 

6-7/8 Tammerfors, 
Finland 

4 20 Laget totalt:  
3 guld 
2 silver  
7 brons 
 
Tjejerna: 
Guld: K2 200, K2 500 & K4 1000   
Silver: K1 500 & K4 200 
Brons: K1 2500 & K4 500 
 
Killarna: 
Brons: K1 200, K1 500 & K2 200 
 
Mix: 
Brons Stafett & K2 200  

 
Kommentar, tävlingar: 
Vi samlades på torsdag innan NM i Stockholm för att ta färjan till Finland. NM gick mycket bra, vi 

hade inte satt upp några ”medaljmål” utan mer ett ”känslomål” med hela laget. Känslomålet var att 

ha roligt, stödja varandra, paddla så bra som möjligt utifrån sina egna förmågor. Det tyckte vi att vi 

lyckades med och det var en väldigt rolig tävlingshelg med ett härligt ungdomslandslag!  

 
Deltagare under året 

Aktiv Klubb 

Arvid Söderman Fagervik 

Astrid Myrberg Luleå 

Axel Nilvéus Olofsson Malmö  

NM-truppen på läger i Katrineholm 
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Dimitrij Tinins Katrineholm  

Elsa Jentzen Södertälje 

Gustav Claesson   Örnsberg 

Hannes Värendh Lödde 

Hilda Lindeberg  Nyköping 

Kasper Nyqvist Örnsberg 

Linnea Johansson  Halmstad 

Moa Nilsson Lödde 

Nelly Tyrebrant  Lödde 

Olivia Larsson Nyköping 

Olle Gedda  Näset 

Oscar Hellgren  Bråviken 

Rut Stening  Kungälv 

Storm Siverbrant Kungälv  

Tyra Sivtoft Lödde 

Vendela Lövberg  Lödde 

William Falkenström Kungälv  

  
 

Nedskrivet av Conny  Edholm 
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Drakbåt 
Kommittén 
Under året avgick Malin Johansson som ordförande och en ny kommitté sattes ihop med sökande 
från hela Sverige. Kommittén består nu av nio personer varav fem killar och fyra tjejer. Ny 
ordförande är Ludvig Ahlin Hamberg. Den nya kommittén genomförde två digitala träffar under året.  
 
SM 
Drakbåtskommittén arrangerade under året drakbåts SM den 30-31 Juli i Jönköping Energi Arena 
Rocksjön. Det fanns sju klubbar representerade som tävlade i klasserna Dam, Open och Mix på 
distanserna 200m, 500m och 2000m. Alla klasser tävlade i 10-manna båtar.  
I de olika klasserna var det:  
Dam - 5 st lag 
Open - 4 st lag 
Mix - 6 st lag 
 
Det genomfördes också 2 stycken uppvisningslopp i 20-manna båtar för Pink Ladies. 
 
Alla start och resultatlistor från tävlingen kunde man hitta under https://www.drakbatsm.se/ som 
uppdaterades löpande under helgen.  
 
Breddläger 
Kommittén genomförde ett breddläger den 15-16 Oktober på Vaxholms kanotklubb. Detta var ett 
öppet läger för alla där syftet är att utbyta erfarenheter, lära ut teknik och ges möjlighet att paddla 
med olika personer från andra klubbar. På lägret deltog 43 personer från tio olika klubbar.  
 

Drakbåtslandslaget 
Ansvarig kapten: Elin Thulin (senior), Åke Malmberg (50+) 
 
Genomförda aktiviteter  
Läger Seniorer:  

Datum Plats Antal 
ledare 

Antal 
aktiva 

26-27/3 Läger, Malmö 2 * 29 

15-18/4 Läger, Mullsjö 3 * 12 

14-15/5 Läger, Stockholm, SPK 3  15 

2-3/7 Läger, Kungälv 2 * 18 

13-14/8 EM-läger, jönköping 3 * 20 

31/8-4/9 EM Spanien 3 * 24 

*Ledare som även deltar som aktiva (ej medräknade i antal aktiva). 

Fysläger i februari ställdes in på grund av Covid -19. I övrigt kunde samtliga aktiviteter genomföras 

som planerat. EM-läger i Jönköping genomfördes tillsammans med master. 

Kommentar, läger: 
Året inleddes med Covid-19 och det var länge osäkert vad som kunde planeras och hur mycket man 
ville boka upp. Men när våren väl kom så märktes det att många var sugna på läger, vilket märktes 
både i deltagarantal och stämning. Generellt har deltagarantalet varit samma, om inte högre, än året 
innan Covid-19 vilket är ett gott betyg. Vi har även lyckats få in en del nya deltagare, och även en del 
nygamla ansikten som har uppskattat läger.  
 
 

https://www.drakbatsm.se/
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Läger Master 

Datum Plats Antal ledare Antal aktiva 

26-27/3 Malmö 2 22 

16-17/4 Malmö 2 18 

21-22/5 Örnsberg 3 22 + 10 Senior A 

18-19/7 Tibro 2 30 

13-14/8 EM-läger, jönköping 2 16 (+Senior) 

  
Tävlingar 
EM i drakbåt genomfördes i Banyoles, Spanien.  
VM i Tjeckien flyttades sent inpå och hamnade samma samma datum som EM, det gjordes ett val att 
skicka lag till EM.   
 
Kommentar mästerskap och uttagning, senior:  
Av 27 uttagna var tio stycken på deras första mästerskap, vilket är kul och ännu ett tecken på att 
återrekryteringen efter pandemin har varit lyckad. Resultaten för EM var svåra att förutspå då senaste 
mästerskapet var 2018 men vi är väldigt nöjda med resultatet som för seniorerna slutade med totalt 
tre medaljer där höjdpunkten blev ett EM-guld på 200 meter för 10-manna mixed. U-24 laget lyckades 
kamma hem två medaljer (ett silver och ett brons) av två möjliga. Utöver prestationer gjorde laget 
mycket bra ifrån sig både på och bredvid vattnet där både väder och mycket förseningar i programmet 
gjorde förutsättningarna mer osäkra än vanligt på tävling.  
 
Uttagning, seniorer:  

Damer    Herrar 
Annika Lundborg (U24)          Alexander Johnsson (U24) 
Elin Hägglund (U24)   Anders Eriksson 
Elin Thulin    Axel Bernhardsson (U24) 
Eva-Lisa Meldau   Emil Zeidlitz 
Frida Thörn (U24)   Erik Podda (U24) 
Frida Johansson (U24)   Erik Anderberg 
Hanna Dubeck Schömer   Filip Arvidsson 
Hanna Börjesson (U24)   Kalle Flintberg (U24) 
Ida Alexandersson(U24)   Linus Ahlin- Hamberg 
Julia Johnsson (U24)   Ludvig Ahlin-Hamberg 
Kerstin Bylund (U24)   Marcus Edberg 
Rebecka Bergsten   Simon Ernefors (U24) 
Sofie Olsson    Tobias Antonsson 
Fanny Berglund 
 
Ledare under året 
Elin Thulin, förbundskapten 
Ludvig Ahlin-Hamberg, landslagstränare  
Malin Johannesson, lagledare  
Tobias Antonsson, Utvecklingskoordinator  
Åke Malmberg, Förbundskapten 50+ 
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Pink Dragon Ladies Team Sweden  
Ansvarig kapten: Emilia Peetre 

Runt om i landet är det ca 50 kvinnor som paddlar drakbåt i rehabiliteringssyfte efter 
bröstcancerbehandling. Vi kallar oss ”Pink Ladies”. Pink Ladies startades i Sverige hösten 2017. Sedan 
dess har vi deltagit i många träningsläger och tävlingar. Under pandemin har vi tyvärr tvingats stoppa 
nästintill all träning. Många Pink ladies tävlar även i 40+ och 50+ landslaget. 

Under 2022 har vi kommit igång efter pandemin med träning och tävlingar. 
● Vi har deltagit i alla breddläger under 2022 
● Hade egna breddläger/introläger 17/7, 21/8 och 25/9 med ca 20 deltagare vid varje tillfälle 
● En 20-manna BUK-båt ”Lady” hade vi möjlighet att inviga den 2/7. Båten sponsrades av 

Malmö stad som en insats för bröstcancerrehabilitering. 
● Representanter av Svenska Pink Ladies har åkt till Oslo den 17/9 och föreläst om 

drakbåtspaddling som rehabilitering för Norges unga cancerdrabbade. Intresset var stort och 
tillsammans med Drakbåtsklubben i Oslo har alla konferensdeltagare fått möjlighet att testa 
drakbåtspaddling. 

● Vi har tävlat i Banyoles i september och vunnit guld i 2000meter, guld i 500meter och silver i 
200 meter. Helt underbart! 

● Vi hade ett vänskapslopp på SM i Jönköping i augusti då Pink Ladies från ”Norr” tävlade mot 
Pink Ladies mot ”Syd” med stöd av övriga lagets frivilliga. Härligt rosa inslag på SM och man 
blev riktigt varm om hjärtat av allt stöd från alla lag och åskådare. 

Forspaddling 
Kommittén: Jimmy Melin (ordförande) och Clas-Göran Storm 
 
Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete 
Kommittén har genomfört större delen av sitt arbete genom digitala möten och telefon. Ett fysiskt 
möte skedde i december. Kommittén har kallat till möten löpande under året, mellan dessa har 
individuellt arbete utförts för att uppfylla målen som kommittén satt. Forspaddlingskommittén verkar 
främst som det centrala organ som promotar forspaddling i Sverige. Sprider nyheter om att 
ombyggnationer i forsar görs för att skapa träningsplatser och marknadsför forspaddlingsevent och 
framgångar i de olika forsdisciplinerna genom både kanalerna som Forspaddlingskommittén styr på 
Facebook men även i lokala grupper för forspaddlare på Facebook. 
 
Året som gått 
Forskommittén består av två personer. Jimmy Melin och Clas-Göran Storm. Försök till rekrytering har 
gjorts utan större framgång. Vi har gjort ett inköp av platta och actionkamera, för att kunna producera 
material till facebook och youtube. Samt att kunna använda det som ett verktyg i att analysera paddling 
och kunna ge visuell feedback på läger. Samarbetet med slalomkommittén fungerar fortsatt väldigt 
bra. 
 
Genomförda aktiviteter 
Familjehelg/miniläger Järvsö 16-19 juni 
Var planerat och klart men fick ställas pga för få anmälningar. 
 
Norrlandsturen 11-17 juli 
Välbesökt Norrlandstur. Efter turen har flera nämnt hur uppskattad den är och hur kul dom hade 
under turen. 
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SM Freestyle 21 augusti 
Var planerat och allt var förberett, men fick ställas in pga för få anmälda. 
Familjehelgen i Lissfors 20-21 augusti  
Ett uppskattat evenemang med god uppslutning, mycket tack vare ett större deltagande från Norge. 
Vi vill tacka Kajaktiv för hjälp och lån av grillar. Forskommittén bjöd som sedvanligt på grillad korv.  
 

Nedskrivet av Jimmy Melin 

Kanotgymnasiet 
Tränare 
Alexander Öström, Marie Timan, Vendela Kühne, Fredrik Wahlén, Danny Halmén (föräldraledig VT 
och avslutade sin tjänst aug), Mats Johansen (sjukskriven 100% till sept och sedan 80% till dec 2022). 
 
Elever 
Erik Backrud    Nyköping (student 2022)   
Daniel Djärf    Luleå  (student 2022) 
Jesper Johansson   Karlstad  (student 2022) 
Eric Hedin                              Karlstad  (student 2022) 
Ossian Fiander                                Nyköping  (student 2022)                               
Gustav Braxiö   Katrineholm  (student 2022)   
 
Hugo Lagerstam                              Löddeköpinge                             
Agnes Thor                                      Bengtsfors                                  
Erik Persson   Malmö                                         
Johan Myrberg                               Luleå                                           
Julia Norefjord Hansson                Vaxholm                                      
Klara Råsten Lilja                            Vaxholm 
Kacper Pettersson  Eskilstuna  
Kenny Almkvist  Nyköping 
  
Adrian Berg   Nyköping  
Philip Josefsson Sammeli  Näset  
Daniel Johansson  Karlstad 
Sofia Rosdahl   Fagervik 
 
Tilde Nilsson   Malmö  
Axel Nordenskiöld  Vaxholm  
Isak Heintz Åhlin  Nyköping  
Isak Råsten Lilja  Vaxholm  
Emelie Ferguson  Örebro  
 
Astrid Myrberg  Luleå (ny HT 2022) 
Elsa Jentzen   Södertälje (ny HT 2022) 
Gustav Claesson  Växjö (ny HT 2022) 
Arvid Söderman  Fagervik (ny HT 2022) 
Gustaf Fiander  Nyköping (ny HT 2022) 
Carl Fiander   Nyköping (ny HT 2022) 
 
Ett nytt utmanande år 
2022 inleddes med fortsatt påverkan av pandemin. Skidlägret i januari ställdes in men elever och 
tränare ställde om genomförde bra träning på hemmaplan istället. Tyvärr har Mats Johansen fortsatt 
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varit dålig och sjukskriven första halvan av året. Han kom glädjande tillbaka på 20 % i september men 
blev dessvärre på nytt sjukskriven i början på november och året ut. Alexander Öström har erbjudits 
en fast tjänst då Danny Hallmén avslutat sin tjänst i augusti efter att först varit föräldraledig från januari 
till juli. Vendela Kühne har klivit in som vikarie för Mats och Marie Timan liksom Fredrik Wahlén är kvar 
på sina tjänster. 
 
Under året har den omfattande renoveringen av det gemensamma boende renoverats färdigt så nu är 
hela huset i väldigt fint skick med nya fina lägenheter och trevliga gemensamma utrymmen. 
 
Träningsverksamhet 
Vi har under året bedrivit träning på flertalet arenor i Nyköping. Givetvis paddling vid Nyköpings 
kanotstadion (slätvatten) och vid perioden (Kanotslalom), men även annan typ av träning vid t.ex.  
Ekensbergs Friluftsområde, Nyköpings arenor (paddelmaskinsrum, multihall, idrottshall, 
utomhusbanor friidrott), i gym och simhall.  
 
Läger 
Slätvatten var på ett två veckor långt läger på Mallorca i mars/april, kanotslalom åkte till Krakow på 
sitt två veckor långa vårläger i april. I slutet av läsåret genomförde vi ett gemensamt skidläger i Orsa. 
Tre lyckade och givande läger som utgör en uppskattad boost för eleverna. 
 
Intagningshelgen 
Intagningen i början av 2022 skedde digitalt. 
 
Teoriutbildningen 
Specialidrottskurserna läses på 4 terminer, tränings och tävlingslära 1 och idrottspecialisering 1 på 
börjas i årskurs 1. Tränings och tävlingslära 2 läses klart av åk 4 eleverna som påbörjade kursen i åk 3 
och byts under vt ut till idrottsspecialisering 3 för eleverna i åk 4. Idrottspecialisering 2 påbörjas på 
vårterminen i årskurs 3. 
 
Möten 
Tisdagsmöten med eleverna varje vecka. Personalmöte varje vecka samt RIG-möte ca en gång i 
månaden. Samt ett föräldramöte under hösten. 
 
Utvärdering 
Sedvanlig enkät från RF genomfördes. 
 
Personal 
Mats Johansen 100 % (Sjukskriven jan-sept nov-dec 2022) 
Alexander Öström, 100 %  
Marie Timan, 100 % 
Vendela Kühne 100% (vikariat) 
Danny Hallmén 85 % (föräldraledig jan-juli och avslutade sin tjänst i augusti) 
Fredrik Wahlén 15 % 
 
Resultat Slalom 
Ossian Fiander representerade KG i slalom gjorde en fin säsong. Han blev uttagen till olika 
landslagsaktiviteter  
 
Resultat Slätvatten  
Flera elever har presterat bra på tävlingsbanorna nationellt och internationellt och därmed blivit 
uttagna till olika landslagsaktiviteter och tagit medaljer på mästerskap. 

Nedskrivet av: Tränarna 
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Kanotslalom Bredd 
Ansvarig: Kent Åke Lundberg 
Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Breddkommittén består av Sanna Wahlén, Marja Fiander, Håkan Syrjä och Nenad Martinis. Under 

året lämnade Staffan Forssell och Håkan Syrjä. Istället anslöt Karin Fällman Lillqvist till kommittén 

Adjungerad ständig ledamot är Forspaddlingskommitténs Jimmy Melin. 

Vi har under året haft åtta möten på Teams där vi fört minnesanteckningar och ett fysiskt möte i 

Björbo gemensamt med Elit. 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter under 

kommande år 

Genomförda aktiviteter 

1. Nationellt 
tävlingsprogram 
och Sverige Cup. 

Arbeta för att nya och gamla 

arrangörer av tävlingar samlas 

under ett nationellt 

tävlingsprogram. 

Arrangörer under året var Nyköpings FP, 

Åmsele FP (SM) och Floda FF. 

2. Ekonomiskt stöd till 
arrangörer 2022 

Pröva möjligheten att använda 

RF´s återstartsbidrag på något 

sätt. 

Återstartsbidrag har sökts av flera 

klubbar inom slalom och även beviljats. 

Kommittén har arrangerat flera möten 

med föreningar för att uppmana dem 

att söka. 

3. Två 
gränsöverskridande 
läger per år 

Driva frågan om 

Multibreddläger i förbundets 

regi samt att själva arrangera 

ett kanotslalomläger under 

hösten för flera länder. 

Multibreddlägret genomfördes i 

Nyköping tillsammans med Oxelösund 

KK, Bråviken KK, Linköping KK och 

Katrineholms KK. En veritabel framgång 

som gillades av de 30 deltagande unga. 

Ungdomslägret i Lissfors samlade 

endast svenska deltagare. De 

deltagande tio hade bra dagar där. 

4. Fors SM etablerat Skapa en offensiv mötesplats 

för alla som paddlar på 

strömmande vatten under en 

lång helg. Detta utan att riskera 

kvaliteten för någon gren i 

alltför stor utsträckning. 

Åmsele arrangerade Fors SM i juni. Ett 

väl arrangerat SM som uppskattades av 

samtliga deltagare. Totalt 17 startande, 

varav 14 i kanotslalom. 

5. Köpa in en SIVI 
licens att användas 
av arrangörer av 
sanktionerade 
tävlingar. 

Kontakta ICF. Licens och hårdvara inköpt dock ej 

använt än. 
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6. Etablera en 
gränsöverskridande 
cup för flera länder 
i närområdet 

Undersöka möjligheterna för en 

Baltic Cup. 

Eftersom det redan finns en Nordic Cup 

etablerad, så har vi inte lagt någon 

möda här. 

Övriga genomförda aktivitet för kommittén: 

1. Slalomkonferensen genomfördes digitalt i februari. Många deltagare och klubbar på plats 
och det skapades en lång lista av saker som konferensen ansåg borde göras. Dessa har följt 
kommitténs agenda hela året och merparten är åtgärdade. 
 

• Live sändningar kanotslalom 
Genomfördes vid Sverige Cupen i Nyköping 

• Regler 
De ändringar som kommit in från ICF lämnades som en tilläggsproposition till årsmötet. 
Årsmötet biföll. 

• Gemensam aktivitetskalender fors och kanotslalom 
Håkan fixade den allteftersom aktiviteter rapporterades in. 

• Årskalender med förslag på återkommande tidpunkter för tävlingar och läger 
Ett förslag som vi valde att inte genomföra. 

• Aktivera flera vuxna aktiva (och deras barn) 
Ansåg vi vara ett klubbansvar. 

• Teknikkliniker 
Försökte vi få till, men här finns det mera att göra. 

• Återstartsträff fors och slalomklubbar (ligger på förbundsnivå) 
Genomfördes med god uppslutning. 

• Skolsamverkan 
Ansåg vi ligga på förbundsnivå och vi lämnade uppdraget utan åtgärd. 

2. Umeå KK valde att köpa loss fem kanotslalomkajaker från dem de ”lånade” under sommaren 
2021. Resterande fem forskajaker för barn gick till KK Ljusnan och Uppsala PK. 

3. Vi prövade möjligheten att köpa in utrustning för extremslalom, men avstod då kostnaden 
för portar och annat låg på ca 75.000 kronor. 

4. Vi agerade för att behålla platserna för kanotslalom på KG. 
 

Nedskrivet av: Kent Åke Lundberg 

Kanotslalom Elit  
Ansvarig: Kent Åke Lundberg 
 
Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 
Elitkommittén består av Göran Hedström, Patrik Svensson och Tomas Rundgren. Under året har Kalle 
Sundqvist och Malin Lidberg Bergman lämnat kommittén. 
 
Vi har haft nio möten på distans (Teams) och ett fysiskt möte i Björbo. Det senare ett tvådagars 
arbetsmöte tillsammans med Bredd. Anledningen till att det är så många färre möten i år stavas 
”pandemin”. Uttagningsreglerna satte vi direkt tillsammans med de aktiva. Dessutom har det faktum 
att vi haft en Förbundskapten avlastat kommittén enormt. 
 
Vi har genomfört möten på distans med de landslagsaktiva kring uttagningsregler och val av 
rankingtävlingar. 
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Vi har i stor utsträckning använt oss av WhatsApp, facebook och förbundets hemsida för att föra ut 
relevant information. 
 
Mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter  

1. Rekrytera ny 
förbundskapten 

Köra en andra 
ansökningsrunda 

Nenad Martinis fick jobbet och har 
utfört det mycket bra. 

2. En aktiv och närvarande 
Elitkommitté, som är 
väl insatt i aktuella 
frågor. 

Fortsatt hög 
mötesfrekvens och tät 
kontakt med aktiva och 
ledare. 

Tveklöst bra. Nenads närvaro gör det 
mycket bättre och lättare. 

3. Inkludera de aktiva 
seniorerna i 
planeringsprocessen för 
nästa säsong. 

Sätta upp ett distansmöte. Så gjorde vi och avser att fortsätta på 
den vägen.  

4. Skapa goda 
förutsättningar för 
prestationsutveckling 
för samtliga i 
landslagstruppen 

Göra externa resurser från 
SKF och RF tillgängliga 
samt om möjligt knyta 
internationell expertis 
inom teknik till truppen. 

Så är gjort när behov uppstått. God 
hjälp av Huw Swetnam och Kalle 
Sundqvist 

5. Utveckla ledare och 
aktiva kunskapsmässigt. 

Nationellt och 
internationellt utbyte av 
erfarenheter och 
utveckling. Inkludera aktiva 
i ledarfunktion. 

Här har vi inte lyckats så väl. Det goda 
exemplet är Vidar Bratt, som ännu ett 
år tagit hand om U23 och juniorer vid 
EM i Ivrea. 

6. Kontinuitet i att ta 
finalplatser i båda 
grenarna i seniorklass. 
Nå semifinalplatser i 
U23-klass. 
Representation i 
juniorklass för dam och 
herr. 

 Isaks seger i kajakcross i Tacen och en 
framskjuten placering i kajakcross 
totalt, lagets sjätteplats vid VM i 
Augsburg och Erik Holmers fjärdeplats 
i London sticker ut. 
Högst sannolikt kommer Frej Bratt 
strax att nå sitt internationella 
genombrott också. 

7. Öka närvaro och 
synlighet i media på 
flera plattformar 

Skapa en plan och resurser 
för genomförande. 

Gick väl så där. Klart bra efter att 
Patrik tagit upp tråden och blivit flitig 
på Facebook. 

8. Ha aktiva i SOK:s 
satsningar. 

Behålla kanotister i T&T.  
Om SOK startar nya 
program vill vi få med 
deltagare där. 

Kanon! Erik i T&T och Isak med status 
”OS-kandidat. Ett beslut som togs sent 
under 2022. 

 

Dessutom genomfördes ett lyckat höstläger under ledning av Fredrik Wahlén i Prag och Bratislava. 

Med på resan var åtta aktiva. 
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Landslaget i Kanotslalom & Extremslalom 
Ansvarig kapten: Nenad Jevsovar Martinis med stöd från Elitkommittén 

Läger 

Datum Plats Ledare Aktiva 

21-25/5  Läger inför EM (SVK) Nenad Martinis, Huw 
Swetnam 

Erik Holmer, Isak 
Öhrström och Fredrik 
Wahlén 

23/6-4/7  Augsburg, Ivrea 
Förberedelseläger VM U23/Jun 

Vidar Bratt, Nenad J. 
Martinis, Snjezana J. 
Martinis 

Ossian Fiander, Frej 
Bratt, Gustaf Fiander 
och Calle Fiander 

16-25/7  Augsburg (GER) 
Förberedelseläger VM Senior 

Nenad Martinis, Huw 
Swetnam 

Erik Holmer, Isak 
Öhrström och Fredrik 
Wahlén 

 
Tävlingar 

Datum Plats Antal ledare Antal 
aktiva 

Resultat 

26-29/5 EM Liptovsky M 
(SVK) Senior 

2 (Nenad Martinis & 
Huw Swetnam) 

3 Laget (9:a) i KS  
Erik till SF i KS – (22:a) 
Ingen tog sig vidare i XS 

10-12/6 WC Prag (CZE) 
Senior 

1 (Nenad Martinis) 3 Isak till SF i KS – (20:e) 
Isak till KF i XS 

17-19/6 WC Krakow (POL) 
Senior 

0 3 Isak till SF i KS – (12:a) 
Isak till KF i XS 

24-26/6 WC Tacen (SLO) 
Senior 

1 (Nenad Martinis) 3 Erik och Isak till SF i KS 
Isak vinner XS, Erik (5:a) 

5-10/7  VM Ivrea (ITA) 
U23 och Junior 

3 Vidar Bratt & Co 4 Ingen vidare till SF i KS.  
Ingen vidare i XS 

26-31/7 VM Augsburg (GER) 
Senior 

2 (Nenad Martinis & 
Huw Swetnam) 

3 Laget (6:a) i KS 
Erik och Isak till SF i KS 
Erik till Heats i XS 

26-28/8 
september 

WC Pau (FRA) 0 3 Ingen vidare till SF i KS 
Isak till SF i XS 

2-4/9 WC final Seu D Urgell 
(ESP) 

0 3 Isak till SF i KS 
Isak till Heats i XS 

 
Världsrankingen för landslagsaktiva efter säsongen 2022 som följer; 

Kanotslalom Extremslalom - Kajakcross 

• Isak Öhrström 40 

• Erik Holmer 63 

• Fredrik Wahlén 91 

• Frej Bratt 247 

• Ossian Fiander 545 

• Carl Fiander 883 

• Gustaf Fiander 1007 
 

• Isak Öhrström 23 

• Fredrik Wahlén 30  

• Erik Holmer 32 

• Ossian Fiander 267 

• Carl Fiander 267 

• Gustaf Fiander 267 
 

 
Nedskrivet av Nenad Jevsovar Martinis 
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Surfski 
Kommittén: Chloe Nauta, Örjan Skatt, Axel Haglund, Elsa Ohrås, Emma Levemyr 
 
Tävlingar 2022 
2022 kom att bli surfski-Sveriges starkaste tävlingsår på mästerskapsarenan med en medalj på EM samt 
topp 20 placering i VM i det starkaste herrfältet någonsin. Och Sverige har haft fler representanter i 
U16 och U18 än tidigare. 
 
Nordiska mästerskap 
För andra gången hölls nordiska mästerskap i surfski och det var Danmark som stod på tur att 
arrangera. Det blev Bellevue Ocean Race som stod för värdskapet och gjorde detta med bravur. Under 
lördagen hölls tävlingar i SS2, där deltagarna paddlade från Klampenborg norrut till Sneckersten, ca 
27km. Under söndagen hölls SS1 racet där starten lades till Lisseleje och målet i Gilleleje, 25km. 
Förhållandena bjöd på någon halvmeter vågor snett i sidan och de flesta upplevde det tungjobbat där 
paddelstyrka var viktigare än skills i vågor. Sverige, Norge och Danmark fanns representerade med 
tävlande. 
 

Senior SS1 dam: 
1. Emma Levemyr, Sverige 
2. Jenny Larsson, Sverige 
3. Emma Broberg, Danmark  

Senior SS1 herr 
1. Mads Brandt Pedersen, Danmark  
2. Ivan Kruger, Sverige 
3. Aaron von Beinke, Sverige 

U23 herr: 
1. Axel Haglund, Sverige 
2. Mads Bresserdorf Andersen, Danmark 
3. Otto Nyström, Sverige 
 

 

 
Svenska mästerskapen 
För första gången hölls de Svenska Mästerskapen i Surfski i en sjö, nämligen Vänern (Lidköping). Och 
vinden levererade fantastiska förhållanden med vågor runt 1,5m. Banan var 20km lång och gick från 
Hällekis till Lidköping. Ca 40 deltagare stod på startlinjen och damklassen uppvisade den bredaste 
toppen någonsin där alla starka surfskidamer fanns på plats. Glädjande var också att U18 herr kunde 
stoltsera med fem killar från Helsingborg och KK Eskimå. 
  

Senior Dam SS1: 
1. Emma Levemyr, Västkust surfskiklubb 
2. Jenny Larsson, Malmö kanotklubb 
3. Hanna Höij, SVE 

Senior SS1 herr: 
1. Aron von BeinkeÖrnsbergs kanotsällskap 
2. Nils Wikander KarlsÖrnsbergs kanotsällskap 
3. Elis Weslein, SVE 

U18 herr: 
1. Otto Nyström Helsingborgskanotisterna 
2. Leo Callin Wikman, Helsingborgskanotisterna 
3. Jakob Odebrink, KK Eskimå 

 

 
EM, Sardinien, Italien 
2016 arrangerades det EM på Sardinien och i år var det så dags igen. 2016 bjöds det på plattvatten. 
Skulle det bli mer vågor denna gång? Sverige körde med minibuss och stort släp ner till Sardinien. 17 
svenskar var på plats varav tre killar som tävlade i U16 och U18. Lördagen 17 september kom det att 
blåsa riktigt fina frånlandsvindar upp mot 15 m/s och både skills i vågor och navigation kom att bli 
avgörande för resultaten. Sverige tog en historiskt EM-medalj då Emma Levemyr tog bronsmedaljen i 
damklassen.  
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Deltagare och placering 
  

Senior Dam: 
1:a Judit Verges Xifra, Spanien 
2:a Chloe Bunett, Spanien 
3:a Emma Levemyr, Sverige 
9a Chloe Nauta  

Senior herr: 
1:a Valentin Henot, Frankrike 
2:a Gordan Harbrecht, 
Tyskland 
3:a Walter Bouzan, Spanien 
17:eNils Wikander Karls 
21:a Aaron Von Beinke 
32:a Leif Davidsson 
33:a Örjan Skatt 

U23 herr 
14:e Axel Haglund 
 

U23 dam: 
15:e Elsa Ohrås 
 

U18 herr: 
11:a Otto Nyström 
15:e Jakob Odebrink 

U16 herr: 
2:a Leo Callin Wikman  
 

Masters Women Cat B 
Teresia Uggla 
Maria Westberg 
 

Masters Women Cat C 
Jenny Åshammar  
 

Masters Men Cat C 
Örjan Skatt 
 

Men Cat F 
Tommy Karls 

Men Cat G 
Leif Davidsson  

 

 
VM, Esposende Portugal  
Det var egentligen Nya Zealand som skulle ha arrangerat VM 2022 men på grund av Covid och 
restriktioner fick landet avsäga sig värdskapet. Portugal tog snabbt stafettpinnen och lyckades få ihop 
ett good enough arrangemang. Tyvärr kom det att blåsa lika lite som 2013, då Portugal arrangerade 
det första VMet i Surfski. I år fanns ca 550 på startlinjen och det var en mäktig syn då de olika dam- 
och herrleden drog iväg.  
Starten gick i Viana de Castelo och målet hölls i Esposende, playa de Ofir. Då Maraton VM gick i Porto 
de Lima veckan innan kom surfski VMs olika klasser att inneåhlla fler maratonpaddlare än vanligt. Och 
då det bjöds på platta förhållanden kom flera maratonpaddlare högt upp i resultatlistorna. Som till 
exempel Eivind Vold från Norge, som kom att bli snabbaste paddlaren från Norden. Sverige var 
representerade med 10 paddlare fördelat över Masters, U16, U23 och senior. Ivan Kruger kom att bli 
snabbaste svensk med en fin 18e plats i senior. Det som utmärkte detta VM var att det fanns flera 
U23or som tog framstående placeringar i overall resultatlistan. I både dam-och herrsenior återfanns 
två U23or på topp 6.  
 

Senior Dam: 
16. Emma Levemyr 
22. Chloe Nauta 

Senior herr: 
18. Ivan Kruger 
43. Nils Wikander Karls 
45. Aron von Beinke 

U23 herr: 
23. Axel Haglund 
 

U23 dam: 
20. Elsa Ohrås 
 

Junior herr 
32. Leo Callin Wikman 
 

Masters Men Cat G 
Leif Davidsson 
 

 
Övriga tävlingar i Sverige 

• Queen and King of the fjord i Kungsbackafjorden 

• South Skåne Ocean race på sydkusten i Skåne 
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Lägerverksamhet 
Breddläger U16 till senior - Kristi Himmelfärd 
Träningsläger förlades till Malmö där Helsingborg och Karlskrona skickade sex killar i åldrarna 15 till 18 
år. Några av seniorerna deltog också på lägret och kom att coacha de yngre något. Helgen bjöd på 
ordentliga vågor alla dagar förutom sista dagen.  
 
Träningsläger och Clinic med Sean Rice 
Genomfördes i Helsingborg. 
 
EM & VM-läger 
Arrangerades för de som skulle med till EM/VM, framförallt med satsning mot U16 + U18. Helgen 
inleddes med att världsmästaren och coachen Sean Rice kom på besök och höll en dags clinic i surfski 
basics. Resten av helgen paddlades det två pass downwind om dagen, i Skälderviken och I sundet. Det 
blev en ordentlig genomkörare för Helsingborgskillarna Leo Wikman och Otto Nyström.   
 

Nedskrivet av kommittén 

Kanotpolo Bredd 
Beskrivning av genomförd verksamhet under året 
Istället för traditionellt kommittéarbete har nationell verksamhet planerats och samordnats i 
arbetsgrupper under året. Det finns fortfarande ett jobb att göra för att sätta en gemensam riktning 
på önskad verksamhet framåt och hitta lämpliga arbetssätt för att utveckla grenen. 
 
Kanotpolo är en del av verksamheten inom flera föreningar och det spelas kontinuerligt i betydligt fler 
klubbar än de som är aktiva på nationell nivå i tävlingssammanhang.  
 
Under året var Kanotpolo återigen en del av ”SM-veckan”, jättearrangemanget som RF och SVT driver 
tillsammans och erbjuder möjlighet för många idrotter att genomföra sina SM-tävlingar under en och 
samma vecka med TV-sändningar och en häftig inramning. 
 
En positiv återstartssatsning genomfördes under sommaren i form av ett nationellt breddläger där 
ungdomar från de tre mest aktiva klubbarna deltog. Lägret genomfördes i Sigtuna med KK 
Mälarpiraternas anläggning som bas vilket fungerande mycket bra. Kanotpolo var även en av grenarna 
på det Multibreddläger som genomfördes i Nyköping/Oxelösund under våren. Linköping, med stöd av 
Oxelösund, ansvarade för polodelen som var mycket uppskattad. Lägret gav en bra möjlighet att sprida 
polo även till föreningar som tidigare inte hade testat på.  
 

Nedskrivet av Dag Johansson 

Kanotpolo Elit 
Både dam- och herrlandslaget deltog på internationella mästerskap under året. Därutöver växlade 

även en kommande U21-satsning upp allt mer, såväl på dam- som herrsidan. Inför kommande år 

kommer större fokus och resurser att riktas mot generationsväxlingen i takt med att de spelare som 

varit en central del i landslaget avslutat sina landslagskarriärer  

Kanotpololandslaget Dam 
Ansvariga spelare: Nadja Hedlund, Vilma Skagerstedt 
Årets mål: VM i Frankrike samt att kvala in till VM 2024. 
 
Genomförda aktiviteter: 
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Träningsläger:  
April Mallorca 
8 aktiva på plats. Fokus på spelsystem i både försvar och anfall. 
 
Maj, Danmark 
7 aktiva på plats. Fokus låg på matchspel samt detaljer främst i anfallsspelet. 
 
Juli Luleå 
5 aktiva på plats. Skadad spelare. Fokus låg på matchspel samt att komma upp i tempo. 
 
Tävlingar 
Mars Zürich Schweiz 
 
Juli Essen Tyskland 
 
Augusti Gekko, Belgien 
 
Augusti St Omer, Frankrike 
 
Resultat VM: 
Sverige – Spanien 1-5  
Sverige – Storbritannien 1-8  
Sverige – Taiwan 3-7 
Sverige – Japan 3-2  
Sverige – Hongkong 4-2  
Sverige – Japan 6-1  
 
Summering: 
Säsongen påverkades fortsatt av Coronapandemin då spelare har varit tvungna att avsluta sin 
satsning pga postcovid symptom. Men VM resultatet blev lyckat efter en tuff inledning. Slutspelet 
gav en 13e plats och därmed plats till VM i Kina 2024! 
 
Deltagare: 
Vilma Skagerstedt Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 
Nadja Hedlund Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 
Matilda Göterdal Linköpings kanotklubb 
Elina Lundgren Skellefteå Kanotklubb 
Rebecka Ögren Skellefteå Kanotklubb 
Lovisa Ek  Skellefteå Kanotklubb 
 

Nedskrivet av Eva Lindmark 
 

Kanotpololandslaget herr 
Årets mål: Kvala in till VM 2024. Samt för U23, U21 och U18 vänja sig vid att spela tuffa matcher mot 

motstånd i samma ålder. Lära sig mer taktiska delar i längre turneringar. 

Februari, Litauen 

Seniorer och U18 deltog. 

 

Juni, Essen, Tyskland 

Seniorer och U21 deltog. 
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Juli, Belfast, Irland 

U23 och U18 deltog. 

 

Augusti VM, St Omer, Frankrike 

Även herrseniorerna klarade sitt mål att kvala in till VM i Kina 2024. Man slutade på en 15 plats (16 

kvalar in). 

Resultat VM: 

Sverige – Italien 0-5  

Sverige – Schweiz 3-4 

Sverige – Litauen 2-2 

Sverige – Ukraina 14-1 

Sverige – Hong Kong 8-2 

Sverige – Belgien 5-5 

Sverige – Malaysia 4-1 

Sverige – Österrike 7-4 

 

Summering: 
Herrarna klarade sitt mål att kvala in till VM 2024. För de olika U-lagen har det varit ett otroligt 
spännande och givande år. Det är med tillförsikt vi går in i 2023 med alla de spelare som har potential 
för framtiden. 
 
Deltagare: 

Seniorer 

Erik Malmborg Linköpings Kanotklubb 

Viktor Erlandsson Linköpings Kanotklubb 

Eugenio Patrone Linköpings Kanotklubb 

Joel Nåbo  Linköpings Kanotklubb 

Jesper Lindberg Skellefteå Kanotklubb 

Arvid Göterdahl Linköpings Kanotklubb 

 

U23 

Melker Lindström Linköpings Kanotklubb 

Niklas von Kronhelm Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 

David Lidström Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 

Isac Jonassen  Oxelösund 

 

U21 

Aron Lindholm Skellefteå Kanotklubb 

Noah Lindholm Skellefteå Kanotklubb 

Wilmer Heikkilä Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 

Fabian Lindmark Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 

Melwin Molander Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 

Teo Lindmark  Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 

Casper Sävhammar Linköpings kanotklubb 

Oliwer Johansson Linköpings kanotklubb 

 
Nedskrivet av Eva Lindmark 
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Stand Up Paddle 
Beskrivning av genomförd verksamhet under året 
Den utvecklingsgrupp som bildades inför året har fortsatt att planera och samordna såväl nationell 
som internationell verksamhet under 2022. Under året har även SKF gett stöd till verksamheten, 
framförallt genom Danny Hallmén som bl.a. jobbat tillsammans med gruppen kring utvecklingsfrågor 
runt tävlingsverksamheten. 
 
Tävlingsmässigt arrangerades flertalet tävlingar under året. Den första delen av årets SM genomfördes 
i samband med SM-veckan i Linköping, arrangerat av Motala SUP klubb och den andra delen 
genomfördes i samband med Skrea Strand Paddlerace arrangerat av Falkenberg Stan Up Paddle Club. 
 
Viss kontinuerlig barn- och ungdomsverksamhet har fortsatt i framförallt KK Eskimå i Karlskrona samt 
i den nystartade föreningen SUP for Life i Lomma. Under våren arrangerades även en ”Lekande Kanot 
SUP” i Lödde med en handfull ledare från främst Lomma. 
 
Inför landslagssäsongen 2022 inleddes ett samarbete med Svenska Surfförbundet. Patrick ”Paddy” 
Boyum utsågs till förbundskapten och har genomfört den uppgiften mycket väl. En landslagstrupp togs 
ut inför EM i Danmark (arrangerat via Europeiska Surfförbundet) samt till VM i Polen (arrangerat av 
Internationella Kanotförbundet). Mycket glädjande paddlade Sverige hem ett brons i nationstävlingen 
på VM, en inspirerande framgång inför framtiden. 
 

Nedskrivet av Dag Johansson  

Kanotsegling 
Kommittémedlemmar 
Kalle Jonasson, (sammankallande)  
Rolf Mattsson, Göteborg 
 
Genomförda aktiviteter 
SM-tävlingarna i Göteborg var höjdpunkten under 2022. I ett fantastiskt sommarväder med fina 
förhållanden avgjordes tävlingarna 12-14 augusti med Göteborgs Kanotförening som arrangör.  
 
Merparten av deltagarna var från arrangörsföreningen men även Johan Elfström från FKI deltog. Lars-
Göran Södergren i D170 från Nyköping var också anmäld men fick lämna återbud innan tävlingarna. 
 
Trots att deltagandet inte blev så stort som vi hoppats på blev det en jämn och tät segling med en hel 
del skiften i ledning och turordning. Helgens vindar var i det svagare registret 0 till 5 m/s och den 
tuffa värmen tog stundtals hårt på koncentrationen. Trots att alla upplevde att de var lite ringrostiga 
efter två års uppehåll av tävlingsarrangemang på grund av pandemin så fungerade både banläggning 
och starter mycket bra. 
 
Resultat 
D-kanot  
1. Torsten Sörvik 
2. Mikael Hagkvist 
3. Karl Jonasson 
4. Lars-Eric Ericsson 
5. Rolf Mattson 
 
IC-kanot  
1. Johan Elfström FKI 
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2. Tord Lawner 
 
A-kanot 
1. Leo Lövgren 
2. Egil Falkman 
3. Hannes Armbrecht 
4, Albin Nordlander 
 
B-kanot 
1. Selma Tzikas 
2. Rebecca Borg 
 
Oavsett SM-status eller inte i de olika klasserna var det en inspirerande helg som ger mersmak inför 
nästa säsong! 
 
Och ett stort tack till GKFs festkommitté med Inger Boberg i spetsen som bjöd på en oförglömlig 
grillning på lördagskvällen. Även stort tack till Anders Romeling och hans funktionärer på vattnet i 
solen. 
 

Nedskrivet av Kalle Jonasson 


